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Doğa ile içiçe okul!

Okullar nefes alan yaşayan bir ortamdır. EKO tüketen 
değil üreten nesiller için yaşayan bir okul. Ekolojik Kültür 

Okulları kurulduğu günden bu yana eğitim anlayışı ile dikkat 
çekmeye devam ediyor. Eko eğitim programıyla Ekolojik 
Kültür Okullarında eğitim doğa ile iç içe gerçekleştiriyor. 

n HABERİ SAYFA 10’DA

Konya Ticaret Odası’nın Ekim Ayı Olağan Meclis 
Toplantısında değerlendirilen konulardan biri olan ve 1 yıl 
önce kurulan TOBB Konya Kadın Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi’nin başarılarına dikkat çekildi; AKITEK’in yürüttüğü 
çalışmalar anlatıldı.  n HABERİ SAYFA 2’DE

KTO’da başarılar konuşuldu

03 04 06KAPSÜL, gençleri
teknolojiye hazırlıyor          

Hem okul 
Hem müze!       

İntihar sanılmıştı,
itirafla öğrenildi      

Genişletilmiş Asayiş Toplantısı Valilik YİKOB binasında yapıldı. Vali Akın şehirde suç oranlarının 
giderek düştüğünü belirterek, işlenen suçların aydınlatılmasında yüzde 92 başarı sağlandığını söyledi 

ORGANİZE SUÇLARA 
GÖZ AÇTIRILMIYOR 

Konya genelinde suç 
oranlarında gözle görülür 

bir azalma yaşandığını 
dile getiren Akın, “Emniyet 
teşkilatımızın ve jandarma-
mızın ortak çalışmalarıyla 
gerçekleştirilen devriye 

faaliyetleri ve uygulamalar, 
hırsızlık, gasp, dolandırı-
cılık gibi suçlarda kayda 
değer bir düşüşe katkı 

sağlamıştır.” dedi.

‘SUÇLARIN AYDINLATILMASINDA
 YÜZDE 92 BAŞARI SAĞLANDI’ 

Emniyet güçleri ve jan-
darma teşkilatı ile işbirliği 
ile Konya’nın güvenliği ve 

halkın huzuru en üst düzeyde 
sağlanmaya devam edecek-
lerini ifade eden Vali İbrahim 

Akın, Konya’da suç oranlarının 
giderek düştüğünü belirterek, 
işlenen suçların aydınlatılma-
sında yüzde 92 başarı sağlan-

dığını söyledi.
n HABERİ SAYFA 3’TE

Asayis berkemal!

GİV Konya Şubesi’nin konuğu 
olan KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak, ahilik teşkilatının 
önemine dikkat çekerek, ahiliğin 
bir edep olduğuna dikkat çekti; 
“Ülkesinin menfaatine ne gere-
kiyorsa yapan sivil bir teşkilattır, 
ahilik” dedi.  n HABERİ SAYFA 7'DE

Yeni yönetmeliğin sağlık sistemin-
de ağır yükleri de beraberinde ge-
tirdiğine vurgu yapan KonAHED, 
yaptığı basın açıklamasında ‘eziyet 
yönetmeliği’ olarak adlandırdıkları 
yönetmeliğin geri çekilmesini 
istedi.  n HABERİ SAYFA 4'TE

‘Ahilik, ülke menfaatine 
çalışan bir teşkilat!’

‘Yanlış yönetmelikten
biran önce dönülsün!’ 

 

Yaptığı çalışmalarla ilçe genelinde ulaşımı rahatlat-
mayı ve yol konforunu artırmayı hedefleyen Meram 

Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri 4 cadde ve 4 
sokağın daha asfaltlama çalışmalarını tamamladı. Yeni-
lenen yollarla araç sürücülerinin ve yayaların konforu 

amaçlanıyor.  n HABERİ SAYFA 5'TE

Büyükşehir Belediyesi tarafından yapımı tamam-
lanarak Cihanbeyli’ye kazandırılan yeni otogar ilk 
yolcularını ağırladı. Başkan Altay, Yeni Büyükşehir 

Yasası’ndan sonra ilçelerin ihtiyaçları doğrul-
tusunda önemli yatırımları hayata geçirmeye 

devam ettiklerini söyledi.
n HABERİ SAYFA 2'DE

SELÇUKLU, DOĞAYI
KIŞA HAZIRLADI 

YENI OTOGARIN ILK 
YOLCULARI UĞURLANDI 

Selçuklu Belediyesi yeşile ve doğaya verdiği 
önemi yıl boyunca sahada yaptığı çalışmaları 

kapsamında ilçenin muhtelif bölgelerinde ağaç 
bakım ve budama işlemlerini sürdüren Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri Selçuklu’nun çeh-
resini daha da güzelleştirmek için faaliyetlerini 

sürdürüyor.  n HABERİ SAYFA 5'TE

MERAM’DA YOLLARDA
KONFOR ARTIYOR

Borçsuz, yatırımcı belediye! 
Karatay Belediyesi Meclisi, bele-
diyenin 2025 bütçesini görüşerek 
gelecek yılın mali bütçesi 7 milyar 
TL olarak belirlendi. Kredi, faiz ve 
borcu olmayan Karatay’da 2025 

yılında mali bütçenin yüzde 73’ünün 
yatırım yapan müdürlüklere ayrılması 

hedefleniyor.

BÜTÇENİN YÜZDE 73’Ü YATIRIMA YÖNELİK
Geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi 2025’te de belediye bütçesinde 
yüzde 73 gibi en büyük pay, Karatay Belediyesi’nin yatırım yap-
an müdürlüklerine ayrıldı. 2025 Yılı Mali Bütçesi’nden en fazla 
payı ilçeye okul ile sağlık, sosyal ve kültürel tesislerin yanı sıra 
sportif faaliyetlerin yapılabildiği yatırımların yapımını üstlenen 

Yapı Kontrol Müdürlüğü aldı.   n HABERİ SAYFA 7'DE

Hasan Kılca



Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından yapımı tamamlana-
rak Cihanbeyli’ye kazandırılan 
yeni otogar ilk yolcularını ağır-
ladı. Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkan Uğur İbrahim Altay, 
Konya’nın 31 ilçesiyle birlikte 
hızlı bir şekilde büyüdüğü-
nü ve geliştiğini ifade ederek, 
Yeni Büyükşehir Yasası’ndan 
sonra ilçelerin ihtiyaçları doğ-
rultusunda önemli yatırımları 
hayata geçirmeye devam et-
tiklerini söyledi.

İHTİYACA YÖNELİK 
KONFORLU ALAN

Vatandaşların ulaşım ihti-
yaçlarını daha modern ve kon-
forlu bir ortamda karşılamalarını 
sağlamak amacıyla ilçelere yeni 
otogar binaları kazandırdıklarını 
kaydeden Başkan Altay, “Akşe-
hir, Bozkır ve Hüyük’ten sonra 
Cihanbeyli ilçemize kazandırdı-
ğımız yeni otogar binamız hiz-
met vermeye başladı. Yaklaşık 6 
bin metrekare alanda inşa edilen 
terminal binamız, hemşehrileri-

mizin her türlü ihtiyacına cevap 
verecek şekilde tasarlandı. Yeni 

tesis ilçemizin ulaşım kapasite-
sini artırmakla kalmayacak; aynı 

zamanda bölgenin ekonomisine, 
sosyal hayatına ve gelişimine de 

katkı sunacak. Cihanbeyli Otoga-
rımızın, ilçemize ve şehrimize ha-
yırlı olmasını temenni ediyorum” 
ifadelerini kullandı.

Yeni Cihanbeyli Otogarı; bi-
let satış gişeleri, peronlar, idari 
ofisler, kafeterya, büfe, berber 
dükkânı, hediyelik eşya dükkânı, 
kilitli emanet dolapları, bebek ba-
kım odası, bay-bayan mescitler, 
ticari taksi durağı, 36 araçlık oto-
büs park alanı, vezne ve kontrol 
noktasından oluşuyor.
n HABER MERKEZİ
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Proderma El Ayak ve Güzellik 
Firma sahibi Leyla Çalık’ın oğlu 
Hüseyin,  Dedeman Konya Otel’de 
düzenlenen nişan merasimi ile 
Sena Akyürek ile evlilik yolunda 
ilk adımı attı. Genç çifti ve ailele-
rini mutlu günlerinde sevenleri 
ve yakınlarının yanı sıra AK Parti 
Konya Milletvekili Tahir Akyürek, 
Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, TÜMOSAN Konyaspor Yük-
sek Divan Kurulu Başkanı Ahmet 
Şan, TÜMOSAN Konyaspor Baş-
kanı Ömer Korkmaz, TÜMOSAN 
Konyaspor As Başkanı Osman Ba-
haroğlu, TÜMOSAN Konyaspor'lu 
futbolcu Oğulcan Ülgün, Konya Ça-
lışma ve İş Kurumu (İŞKUR) İl Mü-
dürü Emrah Keleş yalnız bırakma-
dı. Genç çiftin nişan yüzükleri AK 
Parti Konya Milletvekili Tahir Ak-
yürek ve Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş taktı. Konya Yeni-
gün Gazetesi olarak evlilik yolunda 
ilk adımı atan Sena ve Hüseyin’i 
tebrik eder, ailelerini de kutlarız. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Sena ve Hüseyin evlilik yolunda ilk adımı attı

Vali İbrahim Akın, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü’nü ziyaret 
ederek Milli Eğitim Müdürü

Murat Yiğit’ten eğitim öğ-
retim faaliyetleri ile ilgili bilgi 
aldı. Milli Eğitim Müdürlüğü 
toplantı salonunda yöneticilerle 

bir araya gelerek toplantı ger-
çekleştiren Vali Akın; ilimizdeki 
eğitim durumu, okul, derslik, 
öğretmen ile öğrenci sayıları, 
tamamlanan ve devam eden 
projeler, okul inşaatları hakkın-
da brifing aldı.  n HABER MERKEZİ

Türk Toraks Derneği Gö-
ğüs Cerrahi Çalışma Grubu-
nun düzenlediği "Hedef : Ak-
ciğerin Adenokanseri" başlıklı 
sempozyum Selçuk Üniversi-
tesinde gerçekleştirildi. Selçuk 
Üniversitesi Müze salonunda 
2-3 Kasım 2024 tarihlerinde 
gerçekleştirilen sempozyuma 
çoğunluğu şehir dışından olan 
yaklaşık 150 katılımcı katıldı. 
Sempozyumda, akciğer adeno 
kanserinin ortaya çıkış sebep-
lerinden, erken tanı ve tedavi-

deki yeniliklere kadar tüm ko-
nular iki gün boyunca alanında 
uzman katılımcıların sunum 
ve rehberliğinde ayrıntılı ola-
rak konuşuldu, tartışıldı. Ka-
tılımcılar, Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Tıp Fakültesinden 
Prof. Dr Tamer Altınok, Sel-
çuk Üniversitesi'nden Doç. Dr. 
Hüseyin Yıldıran ve Dr. Öğr. 
Üyesi Atilla Can başkanlığın-
daki ekiple, Selçuk Üniversitesi 
Müze gezisi ve çeşitli program-
lara katıldı. n İHA

Vali Akın, İl Milli Eğitim 
Müdürlüğünü ziyaret etti

SÜ’de akciğer adeno 
kanseri konuşuldu 

Cihanbeyli’nin yeni otogarı ilk yolcularını ağırladı 

Konya Ticaret Odası'nın 
(KTO) Ekim Ayı Meclis Toplan-
tısı gerçekleştirildi. Konya Ka-
dın Girişimciler Kurulu Başkanı 
Meryem Betül Özkardeş, Genç 
Girişimciler Kurulu Başkanı Er-
han Öncan ve AKITEK Müdürü 
Saim Ervural’ın konuk olduğu 
toplantıda KTOTAM Divan Ku-
rulu Başkanı Ali Deresoy Meclis 
gündeminde söz aldı. KTO Baş-
kanı Selçuk Öztürk, hain terör 
örgütü tarafından gerçekleşti-
rilen TUSAŞ saldırısının başta 
savunma sanayi olmak üzere 
stratejik alanlarda yerli ve milli 
üretimin önemini bir kez daha 
ortaya koyduğunu ifade ettiği 
konuşmasında Cumhuriyetin 
kuruluşunun 101. yıl dönümünü 
kutladı. Meclis Başkanı Ahmet 
Arıcı tarafından açılan toplantı-
da ilk olarak sunum yapan Akıllı 
Teknolojiler Merkezi (AKITEK) 
Müdürü Dr. Öğretim Üyesi Saim 
Ervural, AKITEK bünyesinde 
Yazılım ve Modelleme, Hızlı 
Prototipleme ve Ölçüm, Enstrü-
mantasyon ve Test olmak üzere 
üç ayrı departmanda yürüttük-
leri çalışmaları anlattı. 

YÜKSEK BAŞARI VURGUSU
TOBB Konya Kadın Girişim-

ciler Kurulu İcra Komitesi Baş-
kanı Meryem Betül Özkardeş ve 
TOBB Konya Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi Başkanı Er-
han Öncan da yaptıkları sunum-
larda 2023 yılı Ekim ayında ya-
pılan seçimlerin ardından geçen 
bir yıllık sürede icra komiteleri-
nin gerçekleştirdikleri faaliyet-
ler hakkında Meclise bilgi ver-
di. Meclis gündeminde söz alan 
KTO Meclis Üyesi, KTO Tahkim 
ve Arabuluk Merkezi (KTOTAM) 

Divan Kurulu Başkanı Ali Dere-
soy, KTO Karatay Üniversitesi 
Hukuk Fakiltesi binası içerisin-
de hizmet veren KTOTAM’da 
kurulduğu günden bu yana 584 
arabuluculuk görüşmesi gerçek-
leştirildiğini ve yüksek başarı 
ortalamasına sahip olunduğunu 
belirtti. 

Yönetim Kurulu Başkanı 
Selçuk Öztürk de gündemdeki 
konuları değerlendirdiği konuş-
masında sunumlarından dolayı 
konuklara teşekkür etti. Öztürk, 
TOBB Konya Kadın ve Genç Gi-
rişimciler Kurulları İcra Komite-

lerinin bir yıllık faaliyet döne-
minde aktif olarak çalıştıklarını 
ve önemli çalışmalar yürüttük-
lerini ifade etti. AKITEK’in pro-
totipleme ve test hizmetleri için 
kullandığı teknik alt yapısı ile 
Konya sanayisinin ar-ge çalış-
malarına büyük katkı sağladığını 
belirten Öztürk, AKITEK Laba-
rotuvarı’nın TÜRKAK akreditas-
yonu aldığını söyleyerek Konyalı 
firmaları AKITEK’le işbirliğine 
davet etti. KTO Tahkim ve Ara-
buluk Merkezi KTOTAM’ın başa-
rılı faaliyetler gerçekleştirdiğini 
vurgulayan Öztürk, ticari ve iş 

uyuşmazlıklarının çözümü için 
kurulan merkezden iş aleminin 
hizmet alabileceğini belirtti.

‘TÜRKİYE CUMHURİYETİ, BU 
TOPRAKLARDA BİN YILDIR 

KADER BİRLİĞİ YAPMIŞ 
MİLLETİMİZİN EN DEĞERLİ 

VARLIĞI’
Cumhururiyetin kuruluşu-

nun 101. yıl dönümünü kut-
layan Başkan Öztürk, “Kökleri 
dört bin yıla dayanan 101 ya-
şındaki Türkiye Cumhuriyeti, 
bu topraklarda bin yıldır kader 
birliği yapmış milletimizin en 
değerli varlığıdır. Devletimizin 
sonsuza kadar var olmasını Ce-
nab-ı Allah’tan niyaz ediyorum. 
Mustafa Kemal Atatürk başta 
olmak üzere canlarını ortaya ko-
yarak bize bu vatanı kazandıran, 
varlığımızı borçlu olduğumuz 
ecdadımızı, ülkemizin istikla-
li ve istikbali için cansiperane 
mücadele edenleri, gazi ve şehit 
olan tüm vatan evlatlarını rah-
metle ve minnetle anıyorum. 
Savunma sanayimizin stratejik 
kurumlarından olan Türk Hava-
cılık ve Uzay Sanayii TUSAŞ’ın 
Ankara Kahramankazan tesisle-
rine düzenlenen hain terör sal-
dırısını kınıyorum. Şehitlerimize 
Allah’tan rahmet, yakınlarına 
sabırlar diliyorum. Tüm milleti-
mizin başı sağ olsun. TUSAŞ sal-
dırısı başta savunma sanayimiz 
olmak üzere stratejik alanlarda 
yerli ve milli üretimin önemi-
ni bir kez daha ortaya koymuş-
tur” şeklinde konuştu. Başkan 
Öztürk, Konya Ticaret Odası, 
KTO Karatay Üniversitesi ve 
KTOTEK’in faaliyetleri ile ilgili 
sunum yaparak konuşmasını ta-
mamladı. n HABER MERKEZİ 

Konya Ticaret Odası’nın Ekim Ayı Olağan Meclis Toplantısında değerlendirilen konulardan biri olan ve 1 yıl önce kurulan 
TOBB Konya Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi’nin başarılarına dikkat çekildi; AKITEK’in yürüttüğü çalışmalar anlatıldı 

Başarılar konuşuldu

Selçuk Öztürk 

Meryem Betül 
Özkardeş Erhan Öncan Saim Ervural 

Ali Deresoy 

Proderma El Ayak ve Güzellik Firma sahibi Leyla Çalık’ın oğlu Hüseyin,  Dedeman Konya Otel’de düzenlenen nişan merasimi ile Sena Akyürek ile 
evlilik yolunda ilk adımı attı. Genç çiftin nişan yüzükleri AK Parti Konya Milletvekili Tahir Akyürek ve Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş taktı
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Konya Valisi İbrahim Akın, Ge-
nişletişim Asayiş Toplantısı Valilik 
YİKOB binasında yapıldı. Toplantının 
ardından Konya Vali İbrahim Akın, 
Konya İl Emniyet Müdürü Mahmut 
Karabulut ve Konya İl Jandarma Ko-
mutanı Tümgeneral Cemil Lütfi Öz-
kul ile birlikte basın toplantısı düzen-
ledi. Vali Akın şehirde suç oranlarının 
giderek düştüğünü belirterek, işle-
nen suçların aydınlatılmasında yüzde 
92 başarı sağlandığını söyledi.

‘KONYA, HUZURUN VE 
ASAYİŞİN SİMGESİ BİR ŞEHİR’
Konya’nın huzurun ve asayişin 

simgesi bir şehir olduğunu ifade eden 
Vali İbrahim Akın, konuşmasını şöyle 
sürdürdü, “Konya’mız, toplumsal ve 
kültürel dokusuyla, huzurun ve asa-
yişin simgesi bir şehirdir. Bu huzur 
iklimini korumak ve daha da güçlen-
dirmek bizim temel sorumluluğu-
muzdur. Amacımız, asayişten terörle 
mücadeleye, toplumsal olaylardan 
güvenlik tedbirlerine kadar geniş 
bir perspektifte yapılacak çalışmala-
rı gözden geçirmektir. Burada, em-
niyet müdürlüğümüz ve jandarma 
teşkilatımızın özverili çalışmalarıyla 
sağladığı başarıları değerlendirirken 
aynı zamanda eksikliklerimizi görme, 
gelişim alanlarımızı belirleme ve yeni 
stratejiler geliştirme fırsatı bulduk. 
Bu değerlendirmeler doğrultusunda 
alacağımız kararlar ve belirleyeceği-
miz tedbirler, şehrimizin en yakından 
en uzağına kadar her noktasında gü-
venin teminatı olacaktır. Gücümüz 
ve donanımımız, her bireye “güven-
deyiz” hissini verecek kuvvettedir. 
7/24 çalışma esasıyla şehrimizi, her 
türlü tehdide karşı korumak ve halkı-
mıza güven dolu bir yaşam sunmak 
adına her daim teyakkuzda olduğu-
muzu bilmenizi isteriz.” İfadelerine 
kullandı. 

VALİ AKIN SOBA 
ZEHİRLENMELERİNE KARŞI UYARDI  

Soba zehirlenmelerine karşı va-
tandaşı uyardıklarını kaydeden Vali 
Akın, “Soğuk havanın etkisini gös-
termeye başladığı bu günlerde soba 
kullanımı ile birlikte ülkemizin birçok 
yerinde olduğu gibi maalesef ilimiz-
de de zaman zaman karbonmonoksit 
zehirlenmeleri meydana gelmekte-
dir. Bu nedenle tüm vatandaşlarımı-
zın karbonmonoksit zehirlenmesine 
karşı dikkatli olmalarını, basit ve et-
kili önlemlerle olası olumsuzlukların 
önüne geçilebileceğini hatırlatmak 
istiyoruz. Alınacak önlemler kapsa-
mında vatandaşlarımızın yılda en az 
bir defa kombi bacalarının ve diğer 

bacalarının temizliğini yetkili kişilere 
yaptırmaları, özellikle lodosun etkili 
olduğu günlerde daha dikkatli olma-
ları, sobadan çıkan zehirlenmeleri 
önlemek için yatmadan önce sobanın 
söndüğünden emin olmaları yaşana-
bilecek elim olayların önüne geçe-
cektir.” Şeklinde konuştu.  Vali Akın, 
araçlara kış lastiği takılması uygula-
masının 1 Aralık 2024 tarihi itibariyle 
başlayacağını belirterek, sürücülere 
can ve mal güvenliği için kurallara 
riayet etmesi çağrısında bulundu. 

ORGANİZE SUÇLARA 
GÖZ AÇTIRILMIYOR

Konya genelinde suç oranlarında 
gözle görülür bir azalma yaşandığını 
dile getiren Akın, “Emniyet teşkila-
tımızın ve jandarmamızın ortak ça-
lışmalarıyla gerçekleştirilen devriye 
faaliyetleri ve uygulamalar, hırsızlık, 
gasp, dolandırıcılık gibi suçlarda kay-
da değer bir düşüşe katkı sağlamış-
tır. Özellikle son dönemde organize 
suçlara karşı yapılan operasyonlar-
da başarılı sonuçlar elde edilmiştir. 
İlimizde genel güvenlik ve asayişin 
sağlanmasında 2024 yılında başarılı 
çalışmalar yapılmıştır. Suç ve suç-
luyla mücadele kararlılıkla sürdü-
rülmüş, emniyet, asayiş ve güvenlik 
hizmetlerinin daha etkin hâle getiril-
mesi noktasında özverili çalışmalar 
yapılmıştır” diye konuştu. Düzensiz 
göçmenlere yönelik operasyonların 
da arttığının altını çizen Vali Akın, bu 
konudaki çalışmalarının titizlikle sü-

receğini söyledi.
AKIN’DAN SÜRÜCÜLERE 

HOŞGÖRÜ ÇAĞRISI
Konya’da sürücülere hoşgörü 

çağrısında bulunan Vali Akın, “Son 
aylarda, artan trafik yoğunluğunun 
kazalara sebebiyet vermemesi ama-
cıyla şehir içinde trafik denetimle-
rinin artırılması sağlanmış, özellikle 
okullara yakın bölgelerde yayaların 
güvenliğini sağlayıcı uygulamalar 
hızlandırılmıştır. Bazı sürücülerin 
trafikte yol vermediğine şahit olduk. 
Mevlana hoşgörüsünü trafikte de 
yansıtalım” dedi. Vali Akın, Konya 
şehir merkezinde ve ilçelerde uyuş-
turucu ile mücadelelerinin de devam 
ettiğini açıkladı. 

SİBER SUÇLAR KONUSUNDA 
VATANDAŞA UYARI

Konya’da ve Türkiye’de siber 
suçlar konusunda vatandaşların bi-
linçlendirilmesi yönünde çalışmala-
rın sürdüğünü kaydeden Akın, “Siber 
suçlar konusunda yapılan araştırma-
larda teknolojinin kullanımındaki 
artış göz önünde bulundurularak va-
tandaşlarımızın bilinçlendirilmesi ça-
lışmaları planlanmıştır. Vatandaşları-
mızdan ricam; yüksek oranda kazanç 
ve üyelik bonusu vaat eden asılsız 
mesajlara itibar etmemeleri, sosyal 
medya platformları veya mesajlaşma 
uygulamalarında teyit edemedikleri 
kaynaklardan gelen mesaj içerikle-
rindeki bağlantıları tıklamamaları, 
bağış ve yardım toplama adı altında 

gelen sahte içeriklere tıklamak sure-
tiyle kişisel verilerin ve banka hesap 
bilgilerinin kesinlikle paylaşılmaması 
hususlarında dikkatli olmalarıdır” ifa-
delerini kullandı.

‘SUÇLARIN AYDINLATILMASINDA 
YÜZDE 92 BAŞARI SAĞLANDI’
Emniyet güçleri ve jandarma teş-

kilatı ile işbirliği ile Konya’nın güven-
liği ve halkın huzuru en üst düzeyde 
sağlanmaya devam edeceklerini ifa-
de eden Vali İbrahim Akın, Konya’da 
suç oranlarının giderek düştüğünü 
belirterek, işlenen suçların aydınla-
tılmasında yüzde 92 başarı sağlan-
dığını söyledi. Emniyet ve Jandar-
ma teşkilatları tarafından yürütülen 
faaliyetler hakkında da bilgi veren 
Vali Akın, şunları söyledi: “Eylül ve 
Ekim aylarında cinayet 7 kasten öl-
dürme olayına karışan 24 şüpheli ya-
kalanmış, 17 şüpheli tutuklanmıştır. 
5 adet kasten öldürmeye teşebbüs 
olayına karışan 7 şüpheli yakalanmış, 
5 şüpheli tutuklanmıştır. 222 gasp, 
(yağma) ve diğer ilgili suçlardan, 46 
şüpheli şahıs yakalanmış, 22 şüpheli 
şahıs tutuklanmıştır. Kayıp şahıs 236 
kayıp şahıs müracaatı yapılmış,217 
şahıs bulunmuştur. FETÖ silahlı te-
rör örgütüne yapılan planlı operas-
yon sonucu 17 şahıs hakkında adli 
işlem yapılmış, 5 şüpheli tutuklan-
mıştır. DEAŞ silahlı terör örgütüne 
yapılan planlı operasyon sonucu 6 
şahıs hakkında adli işlem yapılmış, 
adliyeye sevk edilen 6 şahıs tutuk-
lanarak cezaevine teslim edilmiştir. 
Toplam 1613 olay neticesinde 1817 
şahıs yakalanarak gözaltına alınmış, 
204 şahıs tutuklanarak ceza evine 
gönderilmiştir. Narkotik suçlardan 
aranan 96 şahıs yakalanarak ceza 
infaz kurumuna teslim edilmiş olup, 
uyuşturucu ile mücadele kapsamın-
da toplam 300 şahıs tutuklanarak 
cezaevine teslim edilmiştir. Silah ka-
çakçılığına yönelik yapılan çalışma-
larda 24 şahsa işlem yapılmış, 3 şa-
hıs tutuklanmıştır. 39 adet ruhsatsız 
tabanca, 32 adet av tüfeği ve 73 adet 
şarjör ele geçirilmiştir. Organize suç 
örgütlerine yönelik yapılan operas-
yonlarda 2 yerel suç örgütü çökertil-
miş, 6 şahıs tutuklanarak ceza evine 
teslim edilmiştir. Tefecilik ve nitelikli 
dolandırıcılığa yönelik operasyonlar 
kapsamında 18 ayrı olayda 42 şüp-
heli şahsa işlem yapılmıştır. Tahdit 
kaydı bulunan yabancı uyruklu (56) 
şahıs yakalanmış. (892) düzensiz 
göçmene sınır dışı kapsamında işlem 
yapılmıştır.” 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Vali İbrahim Akın, Genişletişim Asayiş Toplantısı Valilik YİKOB binasında yapıldı. Vali Akın şehirde suç oran-
larının giderek düştüğünü belirterek, işlenen suçların aydınlatılmasında yüzde 92 başarı sağlandığını söyledi 

Suçları aydınlatmada 
büyük başarı sağladık

İbrahim Akın

Nereye bu gidiş, nereye?

Seyrediyor dünya, seyrediyor sessiz in-
sanlık,
Savaşlar gölgesinde ölen masumluk,
Kırık dökük hayallerle insanlık,
Bir kurşun sesiyle son bulan, her bir can, 
her bir umut.

Nereye bu gidiş, nereye?

İçi boşaltılmış mankenler dolaşıyor,
Koflaşmış sapkın düşünce esirleri,
Piercinkli diller, tenler, dudaklar, 
Isırırsa seni ancak doyacaklar.

Nereye bu gidiş, nereye?

Karanlık sokaklarda yankılanan sesler,
Mazlumların feryadını, duymaz kimseler,
Uygarlığın kollarında hapsedilmiş ruhlar,
Düşlerin peşinde kaybolmuş çocuklar.

Nereye bu gidiş, nereye?

Bedenler, düşüncelerde esir,
Kanlı ellerde haz için öldürülen kadınlık,
Aymazların sinirlerinde kaybolmuş in-
sanlık,
Hayatı elllerinde.. Ölüme kadar sahipsiz-
lik ,
Gözlerdeki korku, sesini duyuramayan 
bir çığlık.

Nereye bu gidiş nereye?

Gündüz sokaklarda imdat sesleri,
Görenlerde duyarsız kalmış seyirci,
Nerede vicdan denilen örselenmiş duy-
gu?
Nereye gitti merhamet ve koruyucu?

Nereye bu gidiş, nereye?

Sorumluluk duygusu verildi bizlere,
Sorumlusun her şeyden inanıyorsan 
kendince,
Ne yapayım? Kader bu dense de,
Doğru sebeplere sarılmalı insan nesli de!

Nereye bu gidiş nereye?

Kader yazar, insan kadere uyar,
İnsan olan doğruyu ve güzeli arar,
Teslimiyetle gireceksin bu yollara,
Yanlışla savaşmak, insan olmakla başlar!

Nereye bu gidiş, nereye?

İnsanlar türedi, yalan dolan ağzında,
Ne sözünü tutar, ne de insana değer 
özünde,
Gösteriştir tek tutkusu, ağızdadır her işi,
Gönle hitap eder sözü ama kendisi ne-
rede?

Nereye bu gidiş, nereye?

Ekranlar dolmuş gösteri alemleri sergiler,
Namus değişmiş gözlerde, evlerde mah-
remler,
Utanır oldum kendimden, insanlık düş-
müş,
Nerede bu azgınlığa dur diyecek yiğitler?

Nereye bu gidiş, nereye?

İnfluncerler türedi elinde teli,
Ne yapsa kendini sergilemek derdi,
Örnek değilsiniz bizim Asım’ın nesline,
Kol açık, bacak açık, yama gibi sakil ör-
tüsü de.

Nereye bu gidiş, nereye?

Zengin dengelese işini, kalmaz fakir bir 
kimse,
Yoldaki taşı kaldıran olmalı, kimseye 
değmese,
Bananecilik gelmiş herkes üstün ken-
dince,
Söz bilse, iş bilse, kendini bilse, değmez 
içime bu hüzünde.

Nereye bu gidiş, nereye?

Gözüne, yüzüne bakmaya doyamadığı-
mız bebelerimize,
Ar damarı çatlamış hayasızlar dokun-
masa,
Gülücük saçan tebessümüyle , dünyaya 
huzur katsa,
Saflık ve masumiyetin gülleri, emniyetle 
yaşasa.

Nereye bu gidiş, nereye?

Kimin eli, kimin cebinde?
Kimin gözü, kimin malında?
Haya, iman, insanın sözünde,
İçinde kalmamış temiz bir ifade!

Nereye bu gidiş, nereye?

Mutluluk eyleme dönüşmeyeli,
Kaç ay oldu bilmem, yıllar belki de...
Kırılmaya da alıştık kabulleniş elan,
Sonra bir dolu yalan, dolan,
Bir dolu anlamsız sahte gülüşle bakış.

Nereye bu gidiş, nereye?

Her gün yeni bir acıyla uyananlar olduk,
Kara bir deliğe döndü bu çağ, 
Yutuyor iyiliğe, güzelliğe dair ne varsa, 
Ruhsuz dokunuşlar savrulmuş etrafa.

Nereye bu gidiş, nereye?

Dünyada insan çok, adam az,
Adam bulursan altın kalemle yaz!
Öyle bir devir ki utandık binbir suratlar-
dan,
Sınıfta kaldık doğruluk adına, utanmaz 
insanlardan.

Nereye bu gidiş, nereye?

Zaman geldi kalkın diyesim var kabirde-
kilere,
Sizler çok yattınız biz yatalım yerinize,
Utançlar sardı etrafımızı kahreden benli-
ğimizi,
Yerin altı üstünden rahat, çekmez gören 
bu rezilliği.

Nereye bu gidiş, nereye?

Medet eyle Yâ Rab! Sen’den, son çare!
İmdat et bizlere, yardım eyle bir nihaye!
Gönder Sahib-üz Zaman’ı bu bozuk düzene!
Zaman geldi, kurtar çaresizleri, son dem-
lerdeki çaresizliğimize!

NEREYE BU GİDİŞ NEREYE? 

haber@konyayenigun.com
FERDA GÜNERİ

İl Millî Eğitim Müdürlüğü 
ve Konya Büyükşehir Belediyesi 
KAPSÜL Teknoloji Platformu iş 
birliğiyle gönüllü öğretmenler için 
düzenlenen “TEKNOFEST Proje 
Yazma Eğitimleri” devam ediyor. 
Bu eğitimlerle, 2025 yılında ger-
çekleştirilecek havacılık, uzay ve 
teknoloji festivali TEKNOFEST’e 
daha fazla öğrencinin katılımını 
sağlamak ve millî teknoloji ham-
lesi çerçevesinde projelere dâhil 
olmalarını teşvik etmek amaç-
lanmaktadır. Eğitimlerin 5. günü 
itibariyle yaklaşık 350 gönüllü 
öğretmene KAPSÜL Teknoloji 
Platformunun sunduğu imkânlar, 
başarılı örnek projeler, proje ya-

zımında dikkat edilmesi gereken 
noktalar ve yazım teknikleri gibi 

konularda sunumlar yapıldı. 
n HABER MERKEZİ 

Beyşehir merkez ve dış ma-
hallelerde yürütülen asfaltlama 
çalışmaları hız kesmeden devam 
ediyor. Sonbaharın sıcak gün-
lerini en verimli şekilde değer-
lendirmeyi hedefleyen Beyşehir 
Belediyesi ekipleri, yol yapım ça-
lışmalarını hızlandırdı. Hamidiye 
Mahallesi Yeşilyurt bölgesinde 
40887,40888,40889 ve 40891. 
Sokaklarda sıcak asfalt çalışması-
na başlandı. Toplam 1500 metre 
uzunluğundaki yollarda yapılan 
çalışma ile ilgili konuşan Beyşehir 
Belediye Başkanı Adil Bayındır; 
“Her günümüzü en iyi şekilde de-
ğerlendirmek istiyoruz. Beyşehir’i-
mizin kaybedecek tek bir dakikası 

bile yok. Bizim bu hedeflerimiz 
doğrultusunda ekiplerimizde saha-
da gayretli bir çalışma yürütüyor. 
Her zaman söylüyorum, yine de 
tekrarlamakta fayda var. Bu şeh-

rin hangi sokağında, hangi hizmet 
gerekli biliyoruz. Allah izin verirse 
biz bu hizmetlerimizi hemşehrile-
rimizle buluşturacağız. Biraz sabır 
diyorum. İmkânlarımızın el ver-
diğinin de üzerinde bir gayretimiz 
olduğundan şüpheniz olmasın. 
Ancak, bizim dışımızda bazı ku-
rumlar tarafından devam eden alt 
yapı çalışmaları var. Bugün hemen 
bu yollara başlanacak. Bizim içinde 
vatandaşlarımız içinde aciliyet arz 
ediyor. Bu Kurumların çalışmalarını 
bir an önce bitirmeleri için de takip 
ediyoruz. Kış gelmeden sıcak hava-
larda bu yollarda da asfalt çalışma-
sını bitirmek istiyoruz.” dedi.. 
n HABER MERKEZİ 

KAPSÜL, TEKNOFEST’e 
hazırlamaya devam ediyor 

Beyşehir’de asfalt 
çalışmaları sürüyor
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Zamanın elinden tutmak de-
yince yüksek okulda okurken oku-
muştum.

Yanılmıyorsam Prof. Dr. Sa-
dık Kemal Tural’ın kitabının adıydı 
‘zamanın elinden tutmak’

  Cenabı Allah’ın insanlara lüt-
fettiği en büyük nimetlerden biri-
side zamandır. Zaman israfı geri 
dönülmeyecek israftır. Maddi ka-
yıpların telafisi mümkün olabilir.

 Ya kaybedilen zamanın telafisi 
mümkün müdür?

  Ömer ÖZTÜRKMEN’ in ‘ Ka-
rıncalardan Özür Dilerim adlı kita-
bında’ En büyük kumar zamanla 
oynanan kumardır. Geçmişle de, 
gelecekle de öyle-İnanmamak bu-
dalalığa çağrıdır. Zamanı boşuna 

harcayanlar da aynı budala-
lardır.

    Yine Ahmet Hamdi 
Tanpınar ‘ Bir şeyi mazisiyle ta-
sarruf edemiyorsanız taklitten 
kurtulamazsınız ’diyordu.

    Üzülerek görüyoruz ki; 250 
yıldan beri şuursuzca Batı Dünya-
sını taklide kalktıksa. Batıda tek-
nik buluşların verdiği şımarıkla, 
Büyük yaratıcıyı inkâra kalktığı 
için boşluğa düştü. Her bilimsel 
buluş, sanki onu kendisi yaratmış 
gibi hisse kaptırdı, kendini batı 
insanı.

    Kimsenin bir şey yarattığı 
yoktu. Yüce Allah’ın yarattığı ve 
zaten var olan yasaları buluyordu 
insanlar. Tabiatı tanımaya başla-

mıştı ama kendi ken-
disini bütünüyle anla-
mış değildi.

  AKIL TAPI-
NAKLARI KURACAK 
KADAR KENDİSİNİ 
TEPELERDE GÖREN-
LER, BUGÜN KENDİ 
NEFSİNİ VE RUHUNU 
TANIMAKTAN ACİZ 
HALE GELDİ.

    Evet, Zamanın 
Elinden Tutmak, geçmişi unutmak 
değildir. İnkâr etmek hiç değildir. 
Ziya Gökalp ‘Kökü mazide olan 
atiyiz. Derken, Yahya Kemal Ne 

harabeyim ne hara-
batiyim. Kökü mazide 
olan atiyim. Diyordu.

    Biz hala iflas 
etmiş Batıdan medet 
umuyoruz. Ah bir tit-
reyip kendimize ge-
lebilsek. Gücümüzün 
farkına varabilsek. 
Reçete böyle yazıl-
mış hepsi doğru yola 

devam. Sokak çıkmaz 
sokak desek de inadına devam 
ediliyor. Batının her dediği yaptığı 
doğrudur. Ne atalarımız ne de bu-
günün ileriyi gören aydınlarımız 

doğruyu görebilir. Doğru 
Batıdadır. Doğru A.B dızla-
manın Elinden Tutmak mı?

Hak getire! Cenabı Allah Mille-
timizin yardımcısı olsun. 

Son bir yıldır İsrail Filistin’de 
Gazze’yi vuruyor. Çoğunluğu ço-
cuk kadın olmak üzere 50 bin 
Gazze’liyi öldürdü. Bütün dünya-
nın gözü önünde soy kırım ya-
pıyor. Başta çirkin Amerika, AB 
Ülkeleri, Arap Alemi hülasa bütün 
dünya İsrail’in zulmüne kayıtsız 
ve görmezden gelmektedir. Şimdi 
Lübnan’a kadar uzandı. İşte yıllar-
dır Amerika ve batı medeniyetinin 
gerçek yüzü bu!

Yazımızla örtüşen fıkrayla biti-
relim mi?

 Allaha emanet olun efendim!    
Irmak kenarında yapılan bir sa-
vaş esnasında, ölenlerin düşman 
ayağı altında çiğnenmesin diye, 
toprağa defnetmek fırsatı olmadı-
ğından yaralı ve ölenleri doktorlar 
muayeneden geçirerek sağlar ka-
rargâha sevk, ölenlerin naaşları 
ırmağa atıyorlarmış. Bir yaralıyı 
muayene eden doktor;

----Bunu da alın, ölmüş, ırma-
ğa atın! Der. Sedyeciler alıp götü-
rürken adam sedyeden seslenir.

----Ben ölü değilim, beni nere-
ye götürüyorsunuz? Diye bağırın-
ca sedyeciler;

----Sus be, sen doktordan iyi 
mi biliyor sun? Diyerek onu da ır-
mağa atarlar!!!... 

ZAMANIN ELİNDEN TUTMAK MI?

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Necmettin Erbakan Üniversi-
tesi Selçuklu Kültür ve Medeniyeti 
Uygulama ve Araştırma Merke-
zi, Karatay Belediyesi ile Vakıflar 
Konya Bölge Müdürlüğü iş birli-
ğiyle düzenlenen konferansların 
ilki, NEÜ Köyceğiz Yerleşkesi Fuat 
Sezgin Konferans Salonu’nda ger-
çekleştirildi.

‘SAHİP ATA FAHRETTİN ALİ VE 
SADREDDİN KONEVİ 
KONFERANSLARINI 
KİTAPLAŞTIRDIK’

Programın açılışında konuşan 
NEÜ Selçuklu Kültür ve Medeniye-
ti Uygulama ve Araştırma Merke-
zi Müdürü Prof. Dr. Ahmet Çaycı, 
“Merkez olarak 4 yıl önce Konya 
Vakıflar Bölge Müdürlüğü ile böyle 
bir programa başladık ve bugüne 
kadar üç tane konferans dizisi ger-
çekleştirdik ve ikisini de kitap olarak 
neşrettik. Sahip Ata Fahrettin Ali 
ve Sadreddin Konevi konferansla-
rını kitap haline getirdik. Celalettin 
Karatay Konferansları ile ilgili kita-
bı da yakın zamanda dizgiye geçip 
bastıracağız. Bu vesileyle, böylesine 

önemli programların hazırlanması 
ve gerçekleştirilmesinde emeği ge-
çen, desteği olan herkese teşekkür 
ediyorum” dedi. Konya Vakıflar Böl-
ge Müdürü Yılmaz Kılınç ise, 2021 
yılında başlayan seri konferansların 
paydaşı olmaktan onur duydukları-
nı belirterek, etkinliklerin düzenlen-
mesinde emeği geçenlere teşekkür 
etti ve programın hayırlara vesile 
olmasını diledi.  

Konferans dizisinin ilk konu-
ğu; İstanbul Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Muharrem Kesik, 
“Türkiye Selçuklu Devleti’nin Giz-
li Sultanı: Muînüddin Süleymân 
El-Pervâne” konusunda katılımcı-
lara bilgiler verdi. 

‘SÜLEYMÂN EL-PERVÂNE, 
SELÇUKLU DEVLETİ’NİN MOĞOL 

TAHAKKÜMÜ DÖNEMİNDE ÖNEMLİ 
BİR DEVLET ADAMIYDI’

Muînüddin Süleymân El-Per-
vâne’nin; Türkiye Selçuklu Devle-
ti’nde bir döneme adını verdiğini, 
1262 ila 1277 yılları arasında Sel-
çuklu Devleti’nin Moğol, bilhassa 
İlhanlılar’ın tahakkümü altında bu-

lunduğu devrede ortaya çıkmış çok 
önemli bir devlet adamı olduğunu 
aktaran Prof. Dr. Kesik, “Bir devlet 
adamı olarak Moğolları iyi tanıması, 
onun en büyük avantajı olmuştur. 

Bunun dışında, babasının devletin 
veziri olması, babasının himayesin-
de birtakım eğitimler alması ve tec-
rübeler edinmesi Süleymân El-Per-
vâne’nin yetişmesinde çok büyük 
bir önem arz ediyor” diye konuştu.

Muînüddin Süleymân El-Per-
vâne’nin vezirlik makamına kadar 
yükseldiğini ancak onun daha çok 
pervane mevkiinde kalmak istedi-
ğini anlatan Kesik, “Pervane; top-

rak idarecisidir. Bayındırlık ve iskan 
bakanı gibi, tapu işlerine bakan biri 
gibi düşünebiliriz. Toprak tevciha-
tı ile uğraşan, iktaları kayıt altında 
tutan önemli bir devlet yetkilisidir. 

Sultan, bazen en gizli işleri bu yetki-
liyle paylaşabilir. O yüzden bu göre-
ve getirilecek kişilerin çok güvenilir 
kimseler olması gerekir. Pervane 
makamının yetkileri sınırlı olmasına 
rağmen Süleymân El-Pervâne, bu 
mevkinin ve hatta vezirlik maka-
mının sınırlarını aşan bir konumda 
yer almıştır. Özellikle 1266-1276 
tarihleri arasında ‘sultan’ ayarında 
bir mevkide konumlanmıştır” ifade-

lerini kullandı. 
Pervâne’nin, Moğollarla her 

zaman irtibatını sağlam tuttuğunu 
da vurgulayan Prof. Dr. Muharrem 
Kesik, “Pervâne’yi, Moğolların sa-

dık adamı pozisyonunda yer almış 
bir devlet adamı olarak görüyoruz. 
Bunun yolu olarak da Moğollar ne 
dediyse yapmış. Moğollar, Türkiye 
Selçuklu Devleti’nden ne istediyse 
Süleymân El-Pervâne bunları har-
fiyen yerine getirmiştir. Süleymân 
El-Pervâne’nin hayattaki en büyük 
amacı; ilk olarak tek başına 4. Kılı-
çaslan’ı tahta çıkarmak, sonra onu 
istediği gibi yönlendirmek, güt-
mek, mümkünse pasifize etmek. 
Süleymân El-Pervâne’nin Moğol-
lara en büyük hizmeti ise, Türk-
men akınlarını, Türkmenlerin, 
Moğolları Anadolu’dan çıkarma 
politikalarının önünde bir duvar 
oluşuydu. Moğollar, bunun için 
Süleymân El-Pervâne’ye kıymet 
veriyordu” ifadelerini kullandı. 

Konferansın ardından hat, tez-
hip, kalem işi gibi sanat türlerindeki 
eserleri içeren Selçuk Üniversitesi 
Güzel Sanatlar Fakültesi Gelenek-
sel Türk Sanatları Bölümü öğretim 
elemanlarının hazırladığı serginin 
açılışı yapılarak sanatseverlerin be-
ğenisine sunuldu. n İHA

Seydişehir Seyit Harun Ana-
dolu Lisesinin son katında kurulan 
okul müzesi, ilkokul sınıfı, mut-
fak kültürü, günlük yaşam gibi 
alanlarla şehrin kültürünü sergili-
yor. Yaklaşık 1 yıldır ziyarete açık 
olan müzede 342 metrekare alan-
da öğrenci, veli ve öğretmenlerin 
bağışladığı 901 eser sergileniyor. 
Seyit Harun Anadolu Lisesi Mü-
dürü Mustafa Uçan, tarih öğret-
meni Ercan Arslan'ın 2021-2022 
eğitim öğretim yılında okulda 
müze kurma fikrini açmasından 
sonra çalışmalara başladıklarını 
anlattı.

342 METREKARELİK MÜZE
Öğrencilerin de projeye dahil 

edildiğini belirten Uçan, şunları 
kaydetti: "Öğretmen, öğrenci ve 
velilerimiz destek verdi. Persone-
limiz hafta sonları, mesai dışında 
özverili bir şekilde hizmet etti. 
Ahşap ve taş işçiliği, tuğlaların 
örülmesi gibi mekandaki bütün 
işleri kendimiz yaptık. Yaklaşık 
342 metrekarelik müzede, nostal-
ji sınıfı, mutfak kültürü ve günlük 
yaşam bölümü var. Hafta için saat 
10.00-14.00 arasında nöbetçi 
öğrenciye müzeyi ziyaret etmek 
istediğini söyleyen herkes, kayıt 
işlemi yapıldıktan sonra Müzeci-
lik Kulübü öğrencisinin koordine-
sinde müzeyi gezebiliyor." Uçan, 
müzenin 1 yılda yaklaşık 1200 
ziyaretçiyi ağırladığını söyledi.

EN ESKİ ESER, 1867 
TARİHLİ BİR BAKIR SÜRAHİ
Tarih Öğretmeni Ercan Ars-

lan da okul müzesi kurma fikrine 
öğrencilerin de destek verdiğini 
bildirdi. Müzede 901 eser sergile-
diklerini, depoda da 600 eser ol-
duğunu dile getiren Arslan, hafta 
içi eğitim-öğretimin devam ettiği 
günlerde müzenin ziyarete açık 
olduğunu vurguladı. Arslan, müze 

için öğrencilerden bağış istedikle-
rini dile getirerek, şöyle devam 
etti: "Anneannelerinden, babaan-
nelerinden hatıra olan eserleri ge-
tirdiler. Öğrencilerimizin isimleri 
'eser bağışçı listesi'nde yer alıyor. 
15-20 yıl sonra kendi aileleriy-
le buraya geldiklerinde aslında 
birkaç nesli bir çizgide toplamış 
olacağız. Dede, anneanne, baba-
anne, eser bağışçısı öğrencimiz ve 
onun çocukları arasında kültürel 
miras köprüsü oluşacak. Ziyaret 
eden veli ve vatandaşlar çok duy-
gulanıyor. Kendi çocukluklarında 
kullandıkları eşyaları görüyorlar. 
Bağ kuruyorlar, duygusal anlar 
yaşanıyor."

Arslan, "En eski eserimiz, 
'Seydişehir Mutfak Kültürü' bölü-
münde 1867 tarihli bir bakır sü-
rahimiz. Bir gayrimüslim işçinin 
elinden çıktığı belli. 1960-1970'li 
yıllarına ait ders kitapları da 'Nos-
talji Sınıfı' bölümünde yer alıyor." 
diye konuştu. Okulun 12'nci sınıf 
öğrencisi Sefa Kaplan ise okuldaki 
bu müzede bağışladıkları eşyaları 
görünce mutlu olduklarını belir-
terek, "Bundan belki 20-30 sene 
sonra çocuklarımızla geldiğimiz 
zaman, 'Bu eşyayı ben bağışladım. 
Bu eşya şuradan geldi.' diye an-
latacak olmak heyecanlandırıyor. 
Buraya bakır bir tas bağışladım." 
dedi.

Öğrencilerde Selahattin Ayna 
da sık sık müzeyi ziyaret ettiği-
ni, her gezişinde farklı bir ayrıntı 
gördüğünü anlatarak, özellikle 
nostalji sınıfı ile kendi sınıfları ara-
sındaki farkların ilgi çekici oldu-
ğunu söyledi. Öğrencilerden Ayşe 
Yılmaz, müzenin ilçe tarihini yan-
sıttığını belirterek, "Burada gezer-
ken çok mutlu oluyorum. Çünkü 
burada benim de emeğim var." 
ifadesini kullandı. n AA

Kültür ve hayat, lisedeki
müzede sergileniyor 

Yeni yönetmeliğin sağlık sisteminde ağır yükleri de beraberinde getirdiğine vurgu yapan Konya Aile Hekimliği Etkinlik Der-
neği (KonAHED), yaptığı basın açıklamasında ‘eziyet yönetmeliği’ olarak adlandırdıkları yönetmeliğin geri çekilmesini istedi 

‘Eziyet yönetmeliği geri çekilsin!’
Aile hekimlerinin ve meslek 

örgütlerinin ‘eziyet yönetmeliği’ 
olarak nitelendirdiği Aile Hekimliği 
Sözleşme ve Ödeme Yönetmeliği’n-
de değişiklik yapılmasına ilişkin yö-
netmelik, geçen günlerde Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
imzasıyla Resmî Gazete ’de yayım-
landı. Yönetmeliğe tepki gösteren 
aile hekimleri ve hekim sendikaları 
5- 6 -7 Kasım’da üç gün boyunca 
yönetmeliğin geri çekilmesi tale-
biyle iş bırakma eylemi yapacak. 
Konya’da Aile Hekimleri üç gün bo-
yunca iş bırakma eyleme gerçekleş-
tiriyor. Konya Aile Hekimliği Etkinlik 
Derneği (KonAHED) Konya İl Sağlık 
Müdürlüğü önünde basın açıklama-
sı yaptı. Basın açıklamasında Ko-
nAHED Başkanı Dr.  Tuğrul Kadir 
Dündar, Aile Hekimleri Dernekleri 
Federasyonu (AHEF) 2. Başkanı Dr. 
Yavuz Altınbaş, Hekim Birliği Sen-
dikası Mali İşlerden Sorumlu Genel 
Başkan Yardımcısı Onur Uysal ile 
çok sayıda Aile Hekimi katıldı.

‘YÖNETMELİK 85 MİLYON 
VATANDAŞIMIZI ETKİLİYOR’
KonAHED Başkanı Dr. Tuğrul 

Kadir Dündar, Aile hekimleri ola-
rak haklarını savunmaya devam 
edeceklerini ve zulüm yönetmeli-
ğini kabul etmeyeceklerini belirtti. 
Dündar, “Bizler aile hekimleri ola-
rak, Sağlık Bakanlığı tarafından tüm 
uyarılarımıza rağmen uygulamaya 
konan ve aile hekimliği sistemini 
sarsan yeni yönetmeliğin yarattığı 
olumsuzlukları ve bu yönetmeliğin 
sağlık sistemimize getirdiği ağır 
yükleri kamuoyuyla paylaşmak için 
toplandık. Sanılmasın ki bu yönet-
melik sadece aile hekimlerini etki-
liyor. Bu yönetmelik 85 milyon va-
tandaşımızı etkiliyor. Bakanlık her 
yerde güzellemelerle yönetmeliğin 
iyi olduğuna dair açıklamalar yapa-
rak halkımızı kandırıyor.  Yönetme-
likte dayatılan 6 ayda bir zorunlu 
hasta takibi, Dünya’nın hiçbir yerin-
de olmayan bilim dışı bir uygulama-
dır. Aile sağlığı merkezlerine yapılan 
zorunlu hasta çağrıları; asıl takip et-
memiz gereken bebek, çocuk, gebe 
ve yaşlılarımız için olan koruyucu 
sağlık hizmetlerini aksatacaktır. 
Sağlıklı bir bireyin 6 ayda bir doktor 
ziyaretine zorlanması, kaynakların 
verimsiz kullanılmasına yol açacak-
tır. Bugün burada, yalnızca mesleki 

haklarımız için değil, aynı zamanda 
halkımızın güvenliği ve onuru için 
de bulunuyoruz. Tüm bu haksız uy-
gulamalara karşı güçlü bir sesle dur 
diyoruz. Bakan’a sesleniyoruz; eğer 
halkımızın sağlığını ve hekimlerin 
onurunu koruyamıyorsanız, yapma-
nız gereken tek şey istifa etmektir. 
Aile hekimleri olarak hakkımızı sa-
vunmaya devam edeceğiz ve zulüm 
yönetmeliğini kabul etmeyeceğiz. İş 
bırakmak da dahil olmak üzere ge-
reken hiçbir eylemsellikten Çekin-
meyeceğiz.”

ALTINBAŞ’TAN YENİ YÖNETMELİK 
İŞBİRLİĞİ ÇAĞRISI 

AHEF 2. Başkanı Dr. Yavuz Al-
tınbaş ise bakanlık tarafından yapı-
lan yönetmeliğin hekimlik mesleği-
nin onur ve haysiyetine yapılmış bir 
darbe olduğunu ifade ederek şunları 
söyledi, “Emin olun ikinci ve üçüncü 
basamaklarda da benzer uygulama-
lar gerçekleşecektir. Burası yıkılırsa 
tüm hekimler bu enkazın altında 
kalacaklar. Özelinde hasta mem-
nuniyeti ve popülizm barındıran 
bir anlayışın tartışılacak bir tarafı 
yoktur. Bizler birinci basamak sağlık 
hizmeti veren hekimleriz. Bizde iyi 
hekimlik yapmak istiyoruz. Yalnız iyi 
hekimlik kriterleri formüllerle değil 
bilimsel anlayışlarla olur. Son 6 ayda 
Aile hekimine gelmeyen vatandaşı 

zorla aile hekimine getirmek bizim 
görevimiz olmamalı. Sağlık hizme-
tinin paydaşları olarak hasta, hekim 
ve idare savaş halinde olmamalı. 
Sözleşme yenilememe kriterlerini 
puan durumuna bakarak kimi mes-
lektaşlarımızı küme düşürmek sağ-
lıklı bir yaklaşım değildir. Bizler aile 
hekimleri olarak işimizi yani birinci 
basamak sağlık hizmetini gerekti-
ği gibi, bilimsel kriterlerle yapmak 
istiyoruz. Sağlığın değeri parayla 
ölçülemez. Yazmadığınız bir ilaç 
yüzünden hasta tedavi olamazsa 
hem sağlık çalışanları hem de has-
talar mağdur olacaklardır. Hekim 
kimliği dünya var olduğundan beri 
kutsal görülmüş, bu kutsiyeti de 
insan sağlığına verdiği katkı ile sağ-
lamıştır. Evet biz aile hekimleri iyi 
hekimlik yapmak istiyoruz ama bize 
sorulmadan, sahada ki sorunlarımı-
zı dinlemeden, görmezden gelerek 
bizlere iyi hekimlik yapma olasılığı 
bırakılmamıştır. Bu kadar iş yükü-
nün üstüne birde su doku gibi bir 
bilmeceyle ücret ödemek fikri hem 
hekimi hem de hastasını kelle ye-
rine koyarak hiçe saymaktır. Sayın 
sağlık bakanımıza buradan bir kez 
daha sesleniyoruz. Lütfen bu yönet-
meliği geri çekin. Gelin sahayla iş-
birliği ve iletişimi ile yeniden bir yö-
netmelik yazalım. Bizler hazırız. En 

büyük temennimiz huzurlu sağlık 
çalışanı, sağlığına kavuşmuş vatan-
daşlarımızın mutlu olduğu sistemin 
gerçekleşmesidir.”

EZİYET YÖNETMELİĞİ 
DERHAL GERİ ÇEKİLMELİ!

Hekim Birliği Sendikası Mali 
İşlerden Sorumlu Genel Başkan 
Yardımcısı Onur Uysal da eziyet yö-
netmeliğinin derhal geri çekilmesi 
gerektiğine dikkat çekerek, “Bu ül-
kenin fedakârca görev yapan, her 
gün yüz binlerce kişiye koruyucu 
sağlık hizmeti ve tedavi sunan, aile 
sağlığı merkezlerinde aralıksız çalı-
şan hekimlerin ve sağlık çalışanları-
nın örgütleri olarak 5-6-7 Kasım ta-
rihlerinde İŞ BIRAKIYORUZ! Eziyet 
yönetmeliği henüz taslak aşamasın-
dayken, bu düzenlemenin eksik ve 
hatalı yönlerini tespit ederek çözüm 
önerilerimizi sunmuştuk. Bununla 
birlikte, 19 Ekim’de Ankara Anıt-
park’ta ülkenin dört bir yanından 
farklı sendika ve STK’ları temsilen 
katılan hekimlerle düzenlediğimiz 
mitingle taleplerimiz konusundaki 
kararlılığımızı ifade etmiştik. Ancak 
Sağlık Bakanlığı, tüm uyarı, öneri 
ve eleştirilerimizi göz ardı ederek 1 
Kasım’da yönetmeliğin Resmi Ga-
zete’de yayımlanarak yürürlüğe gir-
mesini sağladı.  Gün geçtikçe artan 
şiddet olayları da göz önüne alındı-
ğında: Tek kalem maaş talebimizin 
karşılanmaması,  Maaşlarımızın 5 
farklı kalemde hesaplanması uygu-
lamasının devam etmesi,  Toplam 
gelirimizin yarıdan fazlasının ana-
yasal hakkımız olan dinlenme hak-
kına aykırı olarak izin kullanmamız 
durumunda kesilmesi,  Adaletsiz 
vergi oranlarının güncellenmesi ta-
leplerimizin karşılanmaması,  Geçici 
görevlendirmeler, nöbet ücretleri,  
Ek ödeme adaletsizlikleri,  MHRS ve 
muayene yükü,  Diş hekimlerinin 
sorunları,  YÖK ve Sağlık Bakanlı-
ğı arasındaki farklılıklar nedeniyle 
üyelerimizin maddi ve manevi hak-
ları zedelenmeye devam etmekte-
dir. Bu taleplerimiz yerine getirilene 
kadar her türlü hukuksal mücadele 
ve eylemliliği hayata geçirme konu-
sunda kararlı olduğumuzu bildiriyo-
ruz. İlk etapta 5-6-7 Kasım tarihli iş 
bırakma eyleminin ardından, gerek-
tiği takdirde artan süre ve dozlarla 
eylemlerimize devam edeceğiz!”  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Dr. Tuğrul Kadir Dündar Dr. Yavuz Altınbaş Dr. Onur Uysal

NEÜ’de ‘Muînüddin Süleyman Pervâne Konferansları’ başladı
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Yaptığı çalışmalarla ilçe ge-
nelinde ulaşımı rahatlatmayı ve 
yol konforunu artırmayı hedef-
leyen Meram Belediyesi, açtığı 
yeni cadde ve sokaklar, yenile-
diği yollarla hem araç sürücü-
lerinin hem de yayaların gü-
venliğini ve ulaşım konforunu 
artırmaya devam ediyor. Yak-
laşan kış mevsimine rağmen 
havaların elverişli olmasından 
dolayı çalışmalarında hız kes-
meyen Meram Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri 4 
cadde ve 4 sokağın daha asfalt-
lama çalışmalarını tamamladı. 
‘YOL, ULAŞIM VE ASFALTLAMADA 

SÜRDÜRDÜĞÜMÜZ TİTİZ 
ÇALIŞMA BUNDAN SONRA DA 

DEVAM EDECEK’
İlçede yol, altyapı ve as-

faltlama çalışmalarının sezon 
boyunca hız kesmeden devam 
ettiğinin altını çizen Meram 
Belediye Başkanı Mustafa Ka-
vuş, yenilenen 4 cadde ve 4 
sokak ile Meram’ın gelişen ve 
değişen yüzünü ortaya çıkaran 

çalışmalara bir yenisini ekle-
diklerini ifade etti. Çalışmala-
rın havaların el verdiği sürece 
ilçenin dört bir yanında devam 
edeceğini belirten Başkan Ka-
vuş, asfaltlama çalışmaları ile 
ilgili yaptığı açıklamada şu 
görüşlere yer verdi; “İlkba-

har, Taşcami Uzunharmanlar, 
Gazanfer ve Çakılharmanlar 
Caddeleri ile Doyuran, Şenses, 
Bozdağlı ve Türkiye Sokak’ta-
ki yollarımızı yenileyerek va-
tandaşlarımızın kullanımına 
sunduk. Yeni ve modern yollar 
sadece ulaşımda konforu sağla-

makla kalmıyor, ilçemizin eko-
nomik ve sosyal yaşamına da 
katkı sağlıyor. Bu sebeple bu 
noktada yıllardır titiz ve gay-
retli bir çalışma sergiliyor, ko-
nuyu ilçemizin gündeminden 
tamamen kaldırmaya çalışıyo-
ruz. Asfaltlama çalışmalarımız 
tüm hızıyla sürecek ve hizmet-
lerimizi bu hedefe ulaşacağı-
mız güne kadar planlamaya ve 
gayretle ortaya koymaya de-
vam edeceğiz.”

VATANDAŞLAR 
YENİLEMELERDEN BİR 

HAYLİ MEMNUN 
Yapılan çalışmalar, yolu sık-

lıkla kullananlar tarafından da 
takdirle karşılandı. Vatandaş-
lar, altyapı hizmetlerinin daha 
da iyileştirilmiş olmasından, 
yolların modernize edilerek 
bölgedeki trafik akışının daha 
düzenli hale getirilmesinden 
ve yol güvenliğinin artırılma-
sından dolayı Meram Belediye-
sine teşekkür etti.  
n HABER MERKEZİ

Meram’da 3 kilometre daha tamamlandı

Büyükşehir Belediyesi, sür-
dürülebilir altyapı hedefleri 
doğrultusunda su ve kanalizas-
yon şebekesi ıslah çalışmala-
rını sürdürüyor. Bu kapsamda 
Meram ilçesi Dr. Ahmet Özcan 
Caddesi ile Pirebi Caddesi ke-
sişiminde eskiyen ve kullanım 
ömrünü doldurmuş su şebe-
kesini yenileyen Konya Büyük-
şehir Belediyesi, kanalizasyon 
şebeke hatlarında da ıslah ça-
lışmalarına başladı.

Çalışmaları yerinde incele-
yen Konya Büyükşehir Beledi-
yesi KOSKİ Genel Müdürü Ah-
met Demir, “Dr. Ahmet Özcan 
Caddesi’nde Konya Büyükşehir 
Belediyesi Fen İşleri Dairemizle 
bir plan çerçevesinde çalışma-
ları sürdürüyoruz. Bu bölgede 
altyapı oldukça eskiydi. Kanali-
zasyon altyapısı 40 yıl önce ya-

pılmıştı. Şu anda burada kana-
lizasyonu 3,5 metre derinlikte 
yapıyoruz. Kanal çalışmasından 
önce hem içme suyunda hem 
tatlı su şebekesinde 3 bin 500 
metre su şebeke yenilemesi 
yaptık. Kanalizasyon şebeke-
sinde yaptığımız incelemelerde 
muhtelif noktalarda meydana 

gelen eğim hatalarından dola-
yı sistemin daha sağlıklı çalış-
ması için bu çalışmayı devam 
ettiriyoruz. İnşallah bir hafta 
içerisinde bu çalışmayı da biti-
receğiz. Sonrasında Büyükşehir 
Belediye’miz burayı diğer şerit 
gibi, sıcak asfaltıyla daha kon-
forlu getirecek.” dedi.

TOPLAM 3.790 METRE 
POLİETİLEN BORU KULLANILDI

Pirebi Mahallesi Ahmet 
Özcan Caddesi üzerindeki su 
şebekesinin yenilenmesi ve 
iyileştirilmesi çalışmalarında 
kapsamlı bir altyapı düzen-
lemesi gerçekleştiren Konya 
Büyükşehir Belediyesi KOS-

Kİ Genel Müdürlüğü ekipleri; 
200, 140 ve 90 milimetre çap-
larında 100 yıl kullanım ömrü 
bulunan polietilen boruları kul-
landı. Su şebeke hattı ıslahına 
Dr. Ahmet Özcan Caddesi’nde 
bulunan tatlısu şebeke hattını 
da ekleyen KOSKİ, 735 metre 
uzunluğundaki tatlısu şebeke 

hattını yeniledi. Suyun kalite-
sini artırmak amacıyla yapı-
lan çalışmayla bölgede toplam 
3.790 metre uzunluğuna sahip 
su şebekesi de baştan sona ye-
nilemiş oldu.

BÖLGEDE SICAK ASFALT 
ÇALIŞMASI YAPILIYOR

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, KOSKİ’nin su şebeke hattı 
yenileme çalışmalarının ardın-
dan Dr. Ahmet Özcan Cadde-
si’nin Pirebi Caddesi kesişi-
minden Meram İtfaiye’ye kadar 
olan yaklaşık bir kilometrelik 
alanda sıcak asfalt çalışması 
yaptı. KOSKİ’nin kanalizasyon 
şebekesi ıslah çalışmasını ta-
mamlamasının ardından Me-
ram İtfaiye’den Pirebi Caddesi 
kesişimine kadar olan kısımda 
da sıcak asfalt çalışması yapıla-
cak.  n HABER MERKEZİ

Fiziki belediyecilikte de örnek 
olan Selçuklu Belediyesi yeşile ve 
doğaya verdiği önemi yıl boyunca 
sahada yaptığı çalışmalarla sürdü-
rüyor. İlçenin muhtelif bölgelerinde 
ağaç bakım ve budama işlemlerini 
sürdüren Park ve Bahçeler Müdür-
lüğü ekipleri Selçuklu’nun çehresini 
daha da güzelleştirmek için faaliyet-
lerini sürdürüyor. Ekiplerin buda-
dığı ağaçların dalları ise yongalama 
makinesiyle talaş haline getirilerek 
kompost üretiminde kullanılıyor. 
Tüm yıl boyunca devam eden ça-
lışmalarla birlikte caddeler, park ve 
yeşil alanlardaki ağaçlar ve bitkilerin 
düzgün formda kalmaları amaçla-
nıyor. Ayrıca buradan elde edilen 
atıklar belirli işlemlerden geçirilerek 
fidanların dikiminde kullanılan kom-
post gübre haline getiriliyor.
PEKYATIRMACI: SELÇUKLUMUZUN 
ÇEHRESİNİ GÜZELLEŞTİRMEK İÇİN 

ÇALIŞIYORUZ
Selçuklu Belediyesi’nin fiziki 

belediyecilik faaliyetlerinde de Sel-
çuklu’nun her noktasında faaliyet 

yürüttüğünü ifade eden Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-

macı: ““Belediye olarak eğitimden, 
sağlığa, spordan,kültüre pek çok 
alanda çalışma yürütüyoruz. Tüm 
bu faaliyetlerimizin yanında yeşil 
alanı ve yaşadığımız çevreyi hep 
önceliyoruz. Selçuklumuzun çeh-
resini güzelleştirmek adına yeşil 
alanların ve ağaçların bakımlarını 
da aksatmadan yapıyoruz. Bu ça-
lışmalarımız kapsamında kaldırım 
kenarları, parklar ve refüjlerdeki 
ağaçlarda budama ve bakım çalış-
malarını Park ve Bahçeler Müdür-
lüğü ekiplerimiz yoğun bir şekilde 
sürdürüyor. Tabi çalışmalarımız 
kapsamında ortaya çıkan ağaç 
atıklarımız da boşa gitmiyor. Yon-
galama sistemi ile parçalanan bu 
atıklar fidanlığımızda kurduğumuz 
kompost üretim alanımızda kom-
posite dönüştürülerek yine fidan-
larımıza gübre olarak kullanılıyor. 
Böylelikle bu atıkları da doğaya 
yeniden kazandırmış oluyoruz.” 
şeklinde konuştu. n HABER MERKEZİ

Selçuklu Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü Selçuklu genelinde ağaçların budama işlemlerini gerçekleştiriyor. Ağaçların rutin ba-
kımlarını gerçekleştiren ekipler, elektrik tellerine temas eden ve refüjlerde görüş alanına engel olan ağaçların budamasını gerçekleştirdi

Selçuklu’da doğa
kışa hazırlandı 

Dr. Ahmet Özcan Caddesi’nde altyapı yenileniyor 

Beyşehir Gölü’nde
denetim sürüyor 

Beyşehir Gölü’nde serbest 
dönemdeki su ürünleri avlan-
ma faaliyetleri sıkı takip altın-
da bulunduruluyor. Gölde bu 
maksatla sürekli denetimler 
gerçekleştiriliyor.

Beyşehir İlçe Tarım ve Or-
man Müdürlüğü tarafından 
yürütülen denetimlerde ku-
rallara uymayanlara göz açtı-
rılmıyor ve cezai işlem uygu-
lanıyor. İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü Hüseyin Özver’in de 
katıldığı son denetimde su 
ürünleri kontrol ekipleri ilçe-
de faaliyet gösteren balık alım 
kantarları ile balıkçı teknele-
rini denetime tabi tuttu. De-

netimlerde ruhsat ve belge 
kontrolü, ağ göz açıklığının 
uygun olup olmadığı ile iste-
nilen balık boylarında avcılık 
yapılıp yapılmadığı gibi hu-
suslar kontrol edildi. Boy ya-
sağına ve endemik tür (yağ 
balığı) yasağına uymayanlara 
cezai müeyyide uygulanan de-
netimlere ilişkin yapılan açık-
lamada balıkçılar bir kez daha 
uyarılarak; “Sazan balığı için 
40, sudak balığı ve kadife sa-
zanı için 26 ve tatlı su kefali 
için 20 santim altı boy yasağı 
olduğunu tekrar hatırlatmak 
isteriz.” ifadelerine yer veril-
di.  n İHA



Millî Eğitim Bakanlığı, 4 pilot 
ilde mesleki ve teknik eğitimi er-
ken yaşlara taşıyarak nitelikli insan 
kaynağı yetiştirmeyi hedefleyen bir 
projeyi hayata geçirdi. Bu kapsam-
da, Türkiye'nin ilk 4 mesleki orta-
okullarından biri Konya’da açıldı. 
Proje, ilk etapta belirlenen bölüm-
lerde eğitim verecek ve her öğrenci 
ilgi alanlarına göre belirli meslek 
gruplarında eğitim görüyor.

Millî Eğitim Bakanlığı, mesle-
ki eğitimi erken yaşlara taşıma ve 
öğrencilerin mesleki farkındalık 
kazanmalarını sağlama amacıyla 
yeni bir projeyi uygulamaya koy-
du. "Beceri Geliştirme Programı" 
kapsamında bu yaz tatilinde dü-
zenlenen ve "zanaat atölyeleri" ola-
rak adlandırılan kurslarla, meslek 
liselerinin kapıları ilk kez ortaokul 
öğrencilerine açıldı. Ortaokul 7. sı-
nıf öğrencileri için ücretsiz sunulan 
bu kurslar, Türkiye genelinde 18 
ilde 271 okulda, 129 modül kap-
samındaki eğitimlerle hayata geç-
ti. Konya, Burdur ve Bursa'nın da 
aralarında bulunduğu 4 pilot ilden 
biri olan Sivas'taki mesleki ortaokul, 
Sivas Bilişim Teknolojileri Mesleki 

ve Teknik Anadolu Lisesi binasında 
açıldı. Ortaokul için başvuru yapan 
160 öğrenciden 30'u sınavı geçerek 
eğitim almaya hak kazandı. Millî 
Eğitim Bakanlığı tarafından hayata 
geçirilen bu yenilikçi eğitim mode-
li, gençlerin meslek seçim sürecine 
erken yaşta başlamasını sağlaya-
rak, öğrencilerin gelecek planlama-
larına destek olmayı amaçlıyor.

‘ÖĞRENCİLERİMİZİN 
SEVİNÇLERİ HAT SAFHADA’
Bu meyanda açıklamalarda bu-

lunan İl Milli Eğitim Müdürü Necati 
Yener, “Bu yaz sürecinde Türkiye'de 
ilk defa meslek liselerimizin bünye-
sinde ‘Beceri Geliştirme Programı' 
çerçevesinde Zanaat Atölyeleri ile 

yeni kurslar açıldı. Bakanlığımızın 
temel amacı; öğrencilerimizin mes-
leki noktada bilgilendirilmesi, eği-
limlerine göre yönlendirilmeleriydi. 
Bu süreç çok başarılı bir şekilde ta-
mamlandı. Bu sürecin neticesinde 
Türkiye'mizde 4 ilde, bunlardan bir 
tanesi de Sivas'ımızda olmak üzere 
meslek liseleri bünyesinde ortao-
kul açılmış durumdadır. Hakikaten 
öğrencilerimizin sevinçleri hat saf-
hada. Kısa bir süre olmasına rağ-
men bu talep duyurulduğunda 160 
öğrencimiz başvurmuştu. Şu anda 
30 öğrencimizle eğitim ve öğreti-
me devam ediyoruz. Bu da böyle 
bir ihtiyacın ne kadar talep gördü-
ğünü gösteriyor. Burada diğer or-

taokullarımızda görülen akademik 
derslerimizin yanı sıra mesleki ta-
nıtımlar, yönelimler, eğilimler doğ-
rultusunda bilgiler veriliyor. Okulu 
bitirdiklerinde yapacakları tercihler 
hem öğrencilerimize, hem de veli-
lerimize büyük kolaylık sağlayacak-
tır. Bugün gördüğümüz tabloda da 
düne kadar bilgilerinin olmadıkları 
yeteneklerin ortaya çıkması onla-
rın işini kolaylaştıran bir nokta diye 
düşünüyorum. İleride tüm mesleki 
liselerin bünyesinde ortaokulların 
açılması ciddi bir talep görecektir” 
dedi.

‘TEKNOFEST'E YÖNELİK 
ÇALIŞMALAR YAPIYORUZ’

Vatanımız için teknolojiyi ve bi-
limi ileri götürmeyi hedefledikleri-
ni belirten Eslem Şimşek, “Burada 
bilişim üzerine, Teknofest'e yönelik 
çalışmalar yapıyoruz. Abilerimi-
zin, ablalarımızın yolunda gitme 
hedeflerimiz var. Teknofest ile bir-
likte vatanımızı daha da geliştirme 
hedeflerimiz var. Vatanımız için 
teknolojiyi ve bilimi ileri götürme-
yi hedefliyoruz. Büyüyünce yazılım 
mühendisi olmayı istiyorum” ifade-
lerine yer verdi.  n İHA
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Zehir taciri, adrese özel 
operasyonla yakalandı

Aksaray'da düzenlenen 
uyuşturucu operasyonun-
da gözaltına alınan şüpheli 
tutuklandı. İl Jandarma Ko-
mutanlığı ekiplerinin, uyuş-
turucu satıcılarına yönelik 
yürüttüğü çalışma kapsa-
mında, H.T'nin kent merke-
zindeki adresine operasyon 
düzenlendi. Yapılan arama-
da, bir miktar uyuşturucu, 3 
uyuşturucu kullanma apa-
ratı ve bir miktar para ele 
geçirildi. Gözaltına alınan 
zanlı, jandarmadaki işlem-
lerinin ardından adliyeye 
sevk edildi. Şüpheli, çıka-
rıldığı nöbetçi sulh ceza ha-
kimliğince tutuklandı. n AA

Aydınlatma direğine 
çarpan sürücü yaralandı

Karaman’da kontrolden çıkan 
otomobilin orta refüjdeki ağaç 
ve aydınlatma direğine çarpma-
sı sonucu sürücüsü yaralandı. 
Kaza, gece saat 03.30 sıralarında 
Zembilli Ali Efendi Mahallesi Al-
parslan Türkeş Bulvarı üzerinde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Y.A. idaresindeki 70 DV 
917 plakalı Tofaş marka otomo-
bil, sürücüsünün direksiyon ha-
kimiyetini kaybetmesi sonucu 
kontrolden çıktı. Orta refüje çı-
kan otomobil ağaçları devirdik-
ten sonra aydınlatma direğine 
çarparak durabildi. Kazada oto-
mobilin sürücüsü yaralanırken, 
ihbar üzerine kaza yerine sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi. Yara-

lı sürücü ambulansla kaldırıldığı 
Karaman Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde tedavi altına alın-

dı. Kaza yapan otomobil çekiciyle 
yoldan kaldırılırken, kazayla ilgili 
tahkikat başlatıldı. n İHA

Millî Eğitim Bakanlığı’nın mesleki eğitimi erken yaşlara taşıma ve öğrencilerin mesleki farkındalık kazanmalarını sağlama 
amacıyla uygulamaya koyduğu yeni proje kapsamında Türkiye'nin ilk 4 mesleki ortaokullarından biri Konya’da açıldı

4'ünden biri Konya'da

Karaman’da otomobilde başın-
dan vurulmuş halde ölü bulunan 
ve intihar ettiği öne sürülen Adanalı 
komiser dosyasında şahitlik yapan 
kadının "Ben yalancı şahitlik yap-
mak zorunda kaldım" mesajı ortaya 
çıkınca dosya yeniden açıldı. Ada-
nalı komiser Mehmet Şimşek (31), 
geçen 27 Ocak'ta Adana'da ebe Elif 
Çelik ile nişanlanıp daha sonra gö-
rev yeri Karaman Ayrancı'ya döndü. 
Ancak Karaman'a gittiğinde Şim-
şek'in nişanlısına hediye olarak alıp 
odasındaki çekmecede tuttuğu 27 
bin liralık pırlanta yüzükle imzasının 
bulunduğu boş kağıdının çalındığı 
ortaya çıktı.

POLİS MEMURU MAKAM 
ODASINA GİRMİŞ

Kamera kayıtlarını inceleyen Şim-
şek, 28 Ocak'ta makam odasına polis 
A.D.'nin izinsiz şekilde girdiğini tespit 
etti. Hırsızlık olayını 31 Ocak'ta yargı-
ya taşıyan Mehmet Şimşek, 1 Şubat'ta 
aracında ölü bulundu.
KAYITLARA İNTİHAR OLARAK GEÇTİ

Başından vurulmuş halde ölü 
bulunan Adanalı komiserin ölümü 
ise kayıtlara intihar olarak geçti. 
Savcılık, Şimşek'in evinde ve ma-
kam odasında bulunan psikoloji ilaç-

larının da önceki nişanlısından ayrıl-
ması, hırsızlık olayı ve görev yerinin 
değişmesi nedeniyle derinden etki-
lediğine hükmedip takipsizlik kararı 
verdi. Hırsızlık şüphelisi polis A.D. 
ise 10 Şubat'ta tutuklandı ancak 4 
Nisan'da serbest bırakıldı.

YALANCI ŞAHİT ORTAYA ÇIKTI
Ancak geçtiğimiz ay, bir telefon 

numarasından Mehmet Şimşek'in 
ailesine gelen mesaj, olayın seyri-
ni değiştirdi. ‘Merhaba ben D.D., 
Mehmet Şimşek davasında A.D. 
için yalancı şahitlik yapmak zorunda 
kaldım. Bunu telafi etmek için avu-
katınız benim ile iletişime geçebilir 
mi? İlk mahkemede bu hatayı dü-

zeltmek istiyorum' yazılı mesaj üze-
rine ailenin avukatı Nazan Akça Su-
başı kapatılan dosya için Karaman 
Cumhuriyet Başsavcılığı'na itirazda 
bulundu. İtirazı ve mesajı inceleyen 
savcılık, yeni bir esas numarası ve-
rerek davanın yeniden açılması ka-
rarını verdi.

“BU OLAY 'PROFESYONELCE
KURGULANMIŞ CİNAYET”

Avukat Nazan Akça Subaşı, 
olayın 'profesyonelce kurgulanmış 
cinayet' olduğunu öne sürerek, 
“Mehmet Şimşek aracın başından 
vurulmuş halde ölü bulunmuştu. 
Dosya, intihar denilerek kapatıldı. 
Ancak sonradan ortaya çıktı ki rah-

metli komiser olaydan 1 gün önce 
yüzüğünü çalan polisten şikayetçi 
oluyor ve o polis defalarca kez ko-
miseri arıyor. Sabahında ise komiser 
aracında ölü bulunuyor. Mehmet, 
Adana'dan Karaman'a yeni gidiyor. 
Aracını tertemiz yaptırıp Karaman'a 
gidiyor ancak aracın yolcu koltuğun-
da bir şarj aleti bulunuyor hem de 
toprak izi var. Ayrıca komiserin HTS 
ve PTS kayıtları dosyaya girmemiş” 
ifadelerini kullandı.

“KAPATILAN DOSYA 
YENİDEN AÇILDI”

Kapatılan dosyanın yeniden açıl-
dığını ve A.D.'nin sevgilisine yalancı 
şahitlik yaptırdığını anlatan Subaşı, 
“Polis memuru A.D., yüzüğü çalma-
dığını ve sevgilisine ‘Yerde buldum' 
diyerek ifade verdirmişti. Sevgilisi 
bize ulaştı ve yalancı şahitlik yaptı-
ğını açıkladı. Savcılık soruşturması 
yeniden açıldı. Toplanmasını istedi-
ğimiz deliller vardı. O deliller tek-
rardan toplanacak. Mehmet Şimşek 
ve A.D.'nin bütün kayıtları toplana-
cak. Kapatılan dosya yeniden açıldı 
ve deliller toplanıyor. Şüpheli polis 
memuru ise görevden uzaklaştırıldı 
ancak halen ihraç edilmemiş” dedi. 
n İHA

İntihar denilmişti, bir yüzüğe kurban gitmiş! 

Karaman'da son bir yıl içeri-
sinde dördüncü baraj da kurumu 
noktasına geldi.

Karaman merkez ve ilçelerin-
deki İbrala, Kurtderesi ve Yollar-
başı barajlarından sonra Ayrancı 
Barajı'nda da su seviyesi alarm 
veriyor. Tarımsal ve ilçenin su ihti-
yacını karşılayan barajda kuraklık 
nedeniyle su bitti. Büyük bölümü 
kuruyan barajda oksijensiz kalan 
sazan balıklarının bir kısmı su bi-

rikintilerinde mahsur kalırken, bir 
kısmı da telef olarak kıyıya vurdu. 
Ayrancı Barajı'na balık tutmaya 
gelen Nuri Yılmaz, “Yıllardır bu 
baraja balık tutmaya geliyorum 
ve ilk defa suyun bittiğini gördüm. 
Bu yıl Toroslara kar yağmayınca 
kuraklık oldu. Barajda su yok de-
necek kadar az kalmış. Şu an gör-
düğümüz balıklar can çekişiyor. 
İki gün daha su gelmez ise hepsi 
ölür” dedi. n İHA

Milli Savunma Bakanlığınca 
(MSB), Pençe-Kilit Operasyonu 
bölgesinde teröristlere ait çok 
sayıda silah ve mühimmat ele 
geçirildiği bildirildi. MSB'den ya-
pılan açıklamada, "Teröristlerin 
kullandığı mağara, sığınak ve 
barınaklara tek tek girmeye de-
vam ediyoruz. Daima milletinin 

emrinde ve görevinin başında 
olan Mehmetçiklerimiz, Pen-
çe-Kilit Operasyonu bölgesinde 
gerçekleştirdiği arama tarama 
faaliyetlerinde tespit ettiği ma-
ğarada, teröristlere ait çok sayı-
da silah ve mühimmatı ele ge-
çirdi." ifadeleri kullanıldı. 
n AA

Balıklar adeta
can çekişiyor!

Operasyonda silah ve 
mühimmat elegeçirildi 



Girişimci İş Adamları Vakfı 
(GİV) Konya Şubesi tarafından dü-
zenlenen girişimci buluşmalarının 
bu haftaki konuğu Konya Esnaf ve 
Sanatkarları Odaları Birliği (KONE-
SOB) Başkanı Muharrem Karabacak 
oldu. Programın açılış konuşmasın-
da GİV Konya Şube Başkanı Fatih 
Ceylan, Girişimci İş Adamları Vak-
fı'nın 1996'da kurulduğunu ve köklü 
bir vakıf olduğunu, Konya'da ise 8 
yıldır faaliyet yürüttüğünü ve pek 
çok önemli işe imza attığını belirte-
rek, "Boş durmuyoruz sürekli etkin-
lik yapıyoruz" dedi.

‘ÜLKESİNİN MENFAATİNE 
NE GEREKİYORSA YAPAN SİVİL 

BİR TEŞKİLATTIR AHİLİK’
Ceylan, "Bir araya gelinen etkin-

liklerde hiçbir şey yapmasanız bile 
muhabbet esnasında onlarca tecrü-
beye kavuşursunuz, mesela ilk defa 
ihracat yapanlar ihracata dair sıkın-
tılarını birbirlerine sorarak aşıyor. 
Sivil toplum kuruluşları bu anlamda 
desteklenmesi, takip edilmesi, gidi-
lip gelinmesi gereken kuruluşlardır. 
Hiç birimizin tek başına yapamaya-
cağı şu programları; 10 kişi, 20 kişi, 
30 kişi bir araya gelerek organize 
ediyorlar" şeklinde konuştu. "Biraz 
sonra başkanımız anlatacak, ben 
kısacık değinmek istiyorum" diyen 
Ceylan, Ahilik teşkilatının önemine 
vurgu yaparak, "Barışta da savaş-
ta da sanayiciyi, üreticiyi, esnafı bir 
araya toplayıp onlarla birlikte ülke-
sinin menfaatine ne gerekiyorsa ya-
pan sivil bir teşkilattır Ahilik" dedi.

AHİLİK ASLINDA EDEPTİR!
KONESOB Başkanı Karabacak, 

konuşmasının başında öncelikle teş-
kilatıyla ilgili bilgi verdi. "Konya'da 
Esnaf Sanatkârlar Odaları Birliğimiz 
bünyesinde 31 İlçe teşkilatı, 84 es-
naf odası, 65 bin civarında üye ve 
100 bine yakın da çalışanımız var. 
415 meslek grubuna hitap ettiğimiz 
ve bizzat hizmet ettiğimiz kesim 
olan vatandaşlarımızla da her gün 

her sofrada bir arada olduğumuz bir 
teşkilatın mensuplarıyız" diyen Ka-
rabacak, Ahi Evran'ın 13. yüzyılda 
Alaaddin Keykubat'ın talimatlarıyla 
Konya'da Ahilik Teşkilatı'nı kurdu-
ğunu sözlerine ekledi. Başkan Kara-
bacak, "Ahi kardeş, Ahilik kardeşlik 
anlamına geliyor. Özü kardeşlik olan 
teşkilatın mensupları olan bizler de 
atalarımızdan almış olduğumuz bu 
bayrağı yine inşallah çocuklarımıza, 
gençlerimize devredeceğiz. Yapısı 
itibariyle her gün içinde bulundu-
ğumuz; burada minibüsçü arkadaş-
larımız var, servisçi arkadaşlarımız, 
sanayici arkadaşlarımız var. Hayata 
dair ne varsa aslında Ahilik teşkilatı 
13. yüzyılda kuruluyor ve bir sancak 
altında da vatanı, milleti, bayrağı ve 
devleti için her daim cenke hazır 
olan bir teşkilatız. Sancak duvarda 
asılı olduğunda bizler de Konya'nın 
esnaf ve sanatkarının hizmetkârı 
olduk. Geçtiğimiz yıllarda çok farklı 
şeyler yaşadık ülke olarak. Geçmiş-
ten itibaren bakarsak daha neler 
gördük pandemiler de gördük ka-
panmalar da gördük. Kapanmaları 
yaşayan bizlerdik. Bu bağlamda 
aslında cenk ettik, ekonomik olarak.  
Ben şehit olduklarını düşündüğüm 
her bir esnafımıza, sanatkar vatan-

daşlarımıza da Allah'tan rahmet 
diliyorum. Ahilik aslında edeptir, 
Ahi Arapça bilenler için şöyle ifade 
etmek gerekiyor eline, beline hakim 
olmaktır. Aslında Ahilik kavramı bu-
dur. O kadar güvenli insanlarsınız ki 
anahtarı veya çocukları size emanet 
edebilir" diye konuştu.

Karabacak, "Eğer çocuklarımız 
bu teşkilatın mensubu olmazlar 
ise gelecekte usta bulamayacağız. 
Usta bulamadığımız zaman da ara 
eleman veya aranan eleman tar-
zında yurt dışı menşeli elemanlara 
ihtiyaç duyduğumuz aşikardır. Bi-
zim çocuklarımız işsiz bizim çocuk-
larımız mesleksiz, KPSS duvarının 
önünde kalmış ama diğer taraftan 
da ihtiyaçlarımızı başka milletlerden 
insanların gelip orada maalesef sa-
nayileşerek, bizimle ilgili çok büyük 
sıkıntıların olacağını düşündüğü-
müz sistem söz konusu. Bizler de 
bu manada özellikle ilkokul 8. sınıf 
çocuklarına ziyaretlerde bulunuyo-
ruz oda başkanlarımızla. Tüm ilçe-
lerimizde teşkilat mensuplarımızla 
okullarımızı geziyoruz ve çocukları-
mızla konuşarak onların niyetlerini 
öğrenmeye çalışıyoruz" şeklinde 
konuştu. 

‘BİZ GELMEDEN ÖNCE 
ÖDÜLÜMÜZ OLMAMIŞ’

Başkan Karabacak, "Ahilik de-
yince Ahi Evran'ın makamında da 
biliyorsunuz her sene Kırşehir'de 
ödül törenleri düzenlenir. Yöneti-
me biz gelmeden önce herhangi 
bir ödülümüz olmamış, geldikten 
sonra 2018 - 2019 yılında hep ödül-
le döndük. 2024 yılında da Türkiye 
kalfası yine Konya'dan çıktı yani biz 
Kırşehir'e konu mankeni olarak hiç 
gitmedik" dedi. Program soru ce-
vap şeklinde devam etti ve Başkan 
Karabacak konukların sorularına 
cevaplar verdi. Program günün anı-
sına GİV Konya Şube Başkanı Fatih 
Ceylan'ın Karabacak'a verdiği pla-
ketle sona erdi.  n HABER MERKEZİ
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Karatay Belediyesi’nin 2025 
Bütçesi, belediye meclisi toplantı-
sında görüşüldü.  Belediye Meclisi 
tarafından oy birliğiyle kabul edil-
di ve yeni dönem mali yılı bütçesi 
7 milyar TL olarak belirlendi. Mali 
disiplinden taviz vermeden hazır-
lanan söz konusu bütçeyle, bugü-
ne kadar olduğu gibi 2025’te de 
herhangi bir borçlanmaya gidilme-
yecek, tüm yatırımlar ve hizmetler 
yine belediyenin öz kaynaklarıyla 
hayata geçirilecek. Hiçbir faiz gi-
deri olmayan ve 2019’dan bu yana 
belediyenin mali bütçesini yüzde 
2158 gibi rekor oranda artırmayı 
başaran Karatay Belediyesi, 2025 
yılı bütçesinin yüzde 73 gibi büyük 
oranını da her zaman olduğu gibi 
yine yatırım yapan müdürlüklere 
ayırdı. Borçlanmadan, kredi ve faiz 
olmadan Karatay’a büyük hizmet-
ler kazandırdıklarının altını çizen 
Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca; “Hemşehrilerimizin kalitesini 
arttırmak ve Karatay’ımızı daha da 
güzelleştirip çehresini değiştirmek 
adına yorulmadan çalışmaya de-
vam ediyoruz. Belediye Meclisimiz-
de hep birlikte ortaya koyduğumuz 
kararla ilçemiz için daha yapacak 
çok işimizin olduğunun farkında 
olarak halkımız için çalışmayı sür-
düreceğiz” dedi.

2025’TE MALİ BÜTÇE 7 MİLYAR TL 
Geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi 

2025’te de belediye bütçesinde 
yüzde 73 gibi en büyük pay, Kara-

tay Belediyesi’nin yatırım yapan 
müdürlüklerine ayrıldı.

Buna göre Karatay Belediyesi 
Meclisi tarafından oy birliğiyle kabul 
edilen 2025 Yılı Mali Bütçesi’nden 
en fazla payı ilçeye okul ile sağlık, 
sosyal ve kültürel tesislerin yanı 
sıra sportif faaliyetlerin yapılabildiği 
yatırımların yapımını üstlenen Yapı 
Kontrol Müdürlüğü aldı. Yapı Kont-
rol Müdürlüğü, 2025’te 1 milyar 
515 milyon TL’lik bir bütçeye sahip 
olacak.

BÜTÇENİN YÜZDE 73’Ü YATIRIM 
YAPAN MÜDÜRLÜKLERE AYRILDI

Vatandaşların ve Karatay’ın ula-
şım konforuna bugüne kadar çok 
önemli katkılar sağlayan yol, parke 
ve daha birçok çalışmalarıyla Fen İş-
leri Müdürlüğü 1 milyar 197 milyon 
TL, Mali Hizmetler 880 milyon TL, 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü 535 
milyon TL’lik bütçeye sahip olurken; 
Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlü-
ğü 515 Milyon TL, Emlak ve İstim-
lak Müdürlüğü 500 milyon TL’lik 
bütçesiyle yeni dönemde de Kara-
tay’ın gelişmesine, güzelleşmesine 
ve ilerlemesine katkı sunacak.
GÖREVE GELDİĞİMİZDEN BU YANA 

BÜTÇEMİZİ % 2158 ARTIRDIK 
Karatay Belediye Başkanı Ha-

san Kılca, 2025 Yılı Mali Bütçesi’ni 
onaylayan Karatay Belediyesi’nin 
bütün Meclis Üyeleri’ne teşekkür 
ederek, 2025 Yılı Mali Bütçesi’nin 
hayırlı olmasını diledi.

Belediye olarak bugüne kadar 

olduğu gibi 2025 Yılı Mali Bütçe-
si’nde de yine en büyük payı yatı-
rımlara, hizmetlere ve vatandaşın 
hayatını kolaylaştıracak yeni, öz-
gün projelere ayırdıklarını belirten 
Başkan Hasan Kılca, “Karatay Be-
lediyemizin 2025 Yılı Mali Bütçesi, 
meclisimizde görüşülerek ve meclis 
üyelerimizin tamamının oyuyla yani 
oy birliğiyle kabul edilmiş oldu. Ön-
celikle bu kararı oybirliğiyle alan bü-
tün meclis üyelerimize belediyemiz 
ve hemşehrilerimiz adına teşekkür 

ediyorum. Yine önceki bütçelerde 
olduğu gibi bu bütçenin hazırlan-
masında ve uygulanmasında emeği 
geçen bütün mesai arkadaşlarıma 
da ayrıca teşekkür etmek istiyo-
rum. Bizim Karatay Belediyesi ola-
rak temel ilkemiz her zaman, mali 
disiplini sağlamak ve israfı önleye-
rek tasarrufların ve gelirlerimizin 
artırıldığı denk bir bütçe yapılması 
olmuştur. Yeni dönem bütçemizde 
de bunu hep göz önünde bulundur-
duk. Aldığımız bu kararla mali büt-

çemizi geçtiğimiz yıla göre yüzde 
40 oranında artırmış olduk. 2025 
bütçemizi 7 milyar TL olarak belir-
ledik. Göreve geldiğimiz günden bu 
yana bütçemizi yüzde 2158 oranın-
da artırmış olduk. Bizler, ilçemize ve 
insanımıza hizmetlerin daha kolay 
ve kaliteli ulaşabilmesi adına gayret 
etmeyi sürdürüyoruz” dedi. 

2025’TE DE BÜTÇEDE 
ASLAN PAYI YATIRIMLARA

Karatay Belediyesi olarak yeni 
dönemde de bütçedeki en büyük 
payı yine yatırımlara ve yeni pro-
jelere ayırdıklarının altını çizen 
Hasan Kılca şunları aktardı; “Fen 
İşleri, Yapı Kontrol, Park ve Bahçe-
ler, Emlak ve İstimlak ile Çevre Ko-
numa ve Kontrol gibi yatırım yapan 
müdürlüklerimizin bütçe içerisin-
deki toplam payı yüzde 73. Bu da 
bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da hemşehrilerimize hizmet 
olarak dönüşü demek. Park, bahçe 
ve yeşil kuşak çalışmalarımız, altya-
pı ve sosyal, kültürel ve sportif tesis 
projelerimiz, okullar, ASM yatırım-
larımız ve kamu kurumlarımızla 
birlikte hayata geçirdiğimiz daha 
birçok hizmetler, hemşehrilerimi-
zin yaşam standardını yükselten ve 
ilçemizin çehresini değiştiren hiz-
metlerdir.” 

BORCUMUZ YOK, TÜM 
YATIRIMLARIMIZI ÖZ 

KAYNAKLARIMIZLA YAPIYORUZ 
Karatay Belediyesi, bugüne ka-

dar ilçenin tamamında hayata ge-

çirdiği tüm hizmet ve yatırımlarını 
kendi öz kaynaklarıyla hayata geçir-
di. Hiçbir kuruma veya şahsa borç-
lanmayan belediyenin faiz gideri de 
bulunmuyor. 

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca; “2019’da göreve geldi-
ğimiz yıl olduğu gibi aradan geçen 
sürede de ilçemize kazandırdığımız 
bütün yatırım ve projelerimizi es-
nafımızdan, kamu kurumlarından 
veya bankalardan borç almadan 
yaptık. İnşallah bundan sonra da 
borç almayacağız. Faiz giderlerimiz 
sıfır TL. Tasarruf tedbirlerimizden 
taviz vermeden mali disiplinimize 
büyük bir hassasiyet gösteriyoruz. 
Dolayısıyla yatırımlarıyla, proje-
leriyle estetiği ve her geçen gün 
ilerlemesiyle hemşehrilerimize ya-
kışır bir Karatay için gece gündüz 
demeden çalışıyoruz. Bu bir bele-
diyecilik başarısıdır, ekip başarısıdır. 
Bütçemizin her kuruşunu ilçemiz 
ve hemşehrilerimiz için hizmet 
için kullanıyoruz. Yeni ve özgün 
projelerimizi, bütün yatırımlarımızı 
hemşehrilerimizle buluşturmaya 
devam edeceğiz. Bu vesileyle, mec-
lisimizden tüm maddelerin oy birli-
ğiyle geçmiş olmasından dolayı da 
tüm siyasi parti gruplarına teşekkür 
ediyorum. Yine bütçemizin hazırlık 
aşamasında emeği geçen başkan 
yardımcılarımıza, birim müdürleri-
mize ve personellerimize ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum” ifadelerini kul-
landı. n HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi Meclisi, belediyenin 2025 bütçesini görüşerek gelecek yılın mali bütçesi 7 milyar TL olarak belirlendi. Kredi, 
faiz ve borcu olmayan Karatay’da 2025 yılında mali bütçenin yüzde 73’ünün yatırım yapan müdürlüklere ayrılması hedefleniyor

Bütçenin yüzde 73’ü yatırıma! 

KGC Başkanı Sefa Özdemir 
ve beraberindeki yönetim kuru-
lu üyeleri daha önce Konya’da 
Valilik yapan Vahdettin Özkan ve 
Yakup Canbolat’ı yeni görev yer-
lerinde ziyaret etti. Konya Ga-
zeteciler Cemiyeti Başkanı Sefa 
Özdemir ve beraberindeki yöne-
tim kurulu üyeleri, 2016-2018 
tarihleri arasında Konya Valiliği 
görevinde bulunan ve şimdi-
lerde Aydın Valisi olarak görev 
yapan Yakup Canbolat ile 2020 
– 2024 yılları arasında Konya Va-

liliği görevinde bulunan ve son 
atamalarla birlikte Manisa Valisi 
olan Vahdettin Özkan’ı ziyaret 
etti.  Manisa ve Aydın’da yolu 
Konya’dan geçen valileri ziyaret 
eden Başkan Özdemir ve bera-
berindeki yönetim kurulu üye-
leri Vali Yakup Canbolat ve Vali 
Vahdettin Özkan ile Konya’yı ko-
nuştu. Cemiyet yönetimi Aydın 
Nazilli Gazeteciler Cemiyeti’ni 
de ziyaret ederek medya sektörü 
üzerine fikir alışverişinde bulun-
du.  n HABER MERKEZİ

KGC'den Manisa ve Aydın valisine ziyaret

‘Ahilik, ülke menfaatine çalışan bir teşkilat!’

Muharrem Karabacak
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Basın İlan Kurumu (BİK) Des-
tek Hizmetleri Müdürü Özden Ko-
nur’un kayınbabası Mustafa Ceran 
79 yaşında vefat etti.  Merhum 
Mustafa Ceran’ın cenazesi Köyce-
ğiz Camii’nde kılınan namazın ar-
dından Köyceğiz Mezarlığı’na du-
alarla defnedildi. Ceran ve Konur 
aileleri acı günlerinde sevenleri ve 
yakınlarının yanı sıra BİK Konya 
Şube Müdürü Mehmet Feramuz 
Ayan, DEVA Partisi Konya İl Başka-
nı Hasan Bestil, Basın İlan Kurumu 
çalışanları, Ceran ve Konur ailele-
rinin akrabaları, yakınları, dostları 
ve çok sayıda kişi katıldı. Ceran ve 
Konur ailesi cenaze namazının ar-

dından taziyeleri kabul etti.  Mer-
hum Mustafa Ceran üç çocuk ba-
basıydı.  Konya Yenigün Gazetesi  
olarak merhum Mustafa Ceran’a 

Allah’tan rahmet, Konur ve Ceran 
aileleri ile yakınlarına başsağlığı 
dileriz.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya Sanayi Odası (KSO) 
Basın Müdürü Fatih Ulutaş’ın 
babası vefat Reşat Ulutaş vefat 
etti. Merhum Reşat Ulutaş’ın ce-
nazesi dün öğle namazına mü-
teakip Cihanbeyli İlçesi İnsuyu 
Mahallesi’nde öğle namazına 
müteakip kılınan cenaze na-
mazının ardından dualarla def-
nedildi. Ulutaş ailesini acı gün-
lerinde KSO Başkanı Mustafa 
Büyükeğen, mesai arkadaşları, 
gazeteciler ile Ulutaş ailesinin 
sevenleri ve yakınları yalnız bı-
rakmadı. Ulutaş ailesi cenaze 
namazının ardından taziyeleri 
kabul etti.  Konya Yenigün Gaze-

tesi olarak merhum Reşat Ulu-
taş’a Yüce Allah’tan yakınlarına 

ve sevenlerine başsağlığı dileriz.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Mustafa Ceran dualarla defnedildi Reşat Ulutaş için son görev
Basın İlan Kurumu (BİK) Destek Hizmetleri Müdürü Özden Konur’un kayınbabası Mustafa Ceran 
79 yaşında vefat etti.  Merhum Mustafa Ceran dualarla Köyceğiz Mezarlığı’na dualarla defnedildi

Konya Sanayi Odası (KSO) Basın Müdürü Fatih Ulutaş’ın babası vefat Reşat Ulutaş vefat etti. 
Merhum Reşat Ulutaş dualarla Cihanbeyli İlçesi İnsuyu Mahallesi’nde dualarla defnedildi 

Basın İlan Kurumu (BİK) Destek Hizmetleri Müdürü 
Özden Konur’un kayınbabası Mustafa Ceran’ın 
vefatını üzüntüyle öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet, 

yakınlarına sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI
Konya Sanayi Odası (KSO) Basın Müdürü 

Fatih Ulutaş’ın babası Reşat Ulutaş’ın vefatını 
üzüntüyle öğrendik. Merhumeye Allah’tan rahmet, 

yakınlarına sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİGAZETESİ
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GÜVENİLİR VE DOĞRU 
HABERİN ADRESİ

www.konyayenigun.com

Karayolları 3 Bölge Müdürlüğüne Bağlı İşyerlerinde İş Sağlığı ve Güvenliği Kısmi 
Süreli hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    :2024/1452031
1-İdarenin
a) Adı    :BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ-3.BÖLGE KONYA DİĞER 
     ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR KARAYOLLARI 
     GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi    :HOROZLUHAN MAHALLESI ANKARA CADDESI 
     NO:151 42300 SELÇUKLU/KONYA
c) Telefon ve faks numarası :3322242700 - 3322356499
ç) İhale dokümanının görülebileceği  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası 
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı    :Karayolları 3 Bölge Müdürlüğüne Bağlı İşyerlerinde 
     İş Sağlığı ve Güvenliği Kısmi Süreli
b) Niteliği, türü ve miktarı :Karayolları 3.Bölge Müdürlüğü sorumluluk 
    alanında bulunan 26 adet iş yerinde birim fiyat 
    teklif cetvelinde belirtilen 3 kalemden oluşan kısmi  
    zamanlı iş sağlığı ve güvenliği hizmetlerinin alımı işi
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
    içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Karayolları 3. Bölge Müdürlüğü ve bağlı iş   
     yerleri
ç) Süresi/teslim tarihi  :İşe başlama tarihi 01.01.2025, işin bitiş 
     tarihi 31.12.2025
d) İşe başlama tarihi  :01.01.2025

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 28.11.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Karayolları 3. Bölge Müdürlüğü İhaleler   
     Başmühendisliği- Horozluhan Mah. Ankara Cad. 
     No:151 Selçuklu / KONYA

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzuatında 
o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
OSGB Yetki Belgesi ve Detay Raporu
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter 
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son 
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve 
teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere 
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
İş sağlığı ve güvenliği hizmet alımı işleri
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin 
teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ (KISMİ SÜRELİ) 
HİZMETİ ALINACAKTIR

BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ-3.BÖLGE KONYA DİĞER 
ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR KARAYOLLARI 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2115416

770 Lt Sıcak Daldırma Galvanizli Çöp Konteyneri (Kapaklı) Alımı mal alımı 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek 
olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin 
ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/1484359
1-İdarenin
a) Adı    : MERAM BELEDİYESİ ÇEVRE KORUMA VE   
      KONTROL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi   : Yenişehir Mah. Azerbaycan Cad. No: 5 42010   
      MERAM/KONYA
c) Telefon ve faks numarası : 3323310008 - 3323201160
ç) İhale dokümanının   : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
görülebileceği ve e-imza kullanılarak 
indirilebileceği internet sayfası 
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : 770 Lt Sıcak Daldırma Galvanizli Çöp Konteyneri 
(Kapaklı) Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 250 Adet 770 Lt Sıcak Daldırma Galvanizli Çöp  
      Konteyneri (Kapaklı) Alımı
      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Meram Belediyesi Tesislerine (Hadimi Mah. 
      Duvarlı  Sok. No:6 Meram/KONYA ) teslim  
      edilecektir.
ç) Süresi/teslim tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip 10 takvim  
      günü içerisinde teslim edilecektir.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe   
      başlanacaktır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 21.11.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri  : Hadimi Mah. Duvarlı Sokak No:6 (Meram
(e-tekliflerin açılacağı adres)    Belediyesi Tesisleri Toplantı Salonu)   
       Meram/KONYA  
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
TSE EN 840-3
TSE EN ISO 1461
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

ÇÖP KONTEYNERİ (KAPAKLI) SATIN 
ALINACAKTIR

MERAM BELEDİYESİ ÇEVRE KORUMA VE 
KONTROL MÜDÜRLÜĞÜ

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2116026

DAVALILAR :1)ABDULLAH KODAMAN, Musalla Bağları Belh Cad. No.77 Selçuklu/
Konya
2)NİZAMETTİN ÖZDEMİR, Musalla Bağları Belh Cad. No.77 Selçuklu/Konya
3)HÜSEYİN YILMAZ, Musalla Bağları Belh Cad. No.77 Selçuklu/Konya
4)EROL KARACA, Musalla Bağları Belh Cad. No.77 Selçuklu/Konya
5)MEHMET ÖZKAYA, (T.C. Kimlik No: 158******12) (1978 doğumlu) Innsbruck/Avusturya
6) Celil COŞGUN MİRASÇISI: HALİS COŞGUN (T.C. Kimlik No: 6629*****16)
Linzer Str. 160/2/3 Wien 1140 9847Avusturya
Davacı Orhan Ersoy tarafından, Kaldera Holding A.Ş. ve ilgili yöneticileri aleyhine 
tazminat davası açılmış, Mahkememizce yapılan ayrıntılı araştırmaya rağmen yukarıda 
ismi yazılı davalıların adresine ulaşılamadığından, tensip tutanağı ile duruşma gününün 
ilanen tebliğine karar verilmiştir. Mahkememizin bu davasının duruşması 29/01/2025 
günü saat 10:40'da Mahkememizin duruşma salonunda yapılacaktır. Yukarıda isimleri 
yazılı davalıların, belirtilen gün ve saatte Mahkememiz duruşma salonunda hazır 
bulunmadıkları veya kendilerini bir vekil ile de temsil ettirmedikleri takdirde, yokluklarında 
yargılama yapılacağı ve gerekirse yokluklarında karar verileceği,Yine yukarıda ismi yazılı 
Celil Coşgun mirasçısı davalı Halis Coşgun'a ayrıca, mirasın reddi kararı varsa bu kararı 
mahkememizin bu dosyasına ibraz etmesi için kendisine tebliğden itibaren 2 hafta süre 
verildiği,Bu ilanın yayınlanmasından 7 gün sonra yukarıda yazılı davalılara yine yukarıda 
yazılı hususların tebliğ edilmiş saylıcağı İLANEN TEBLİĞ/İHTAR OLUNUR.

T.C.
KONYA 1. ASLİYE TİCARET MAHKEMESİ

SAYI : 2024/795 Esas
İLAN

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2114385
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Okullar nefes alan yaşayan bir 
ortamdır. EKO tüketen değil üre-
ten nesiller için yaşayan bir okul-
dur. Eko da amaç ezberden uzak 
deneyim transferi ile hazır bilgiyi 
nerde ve nasıl kullanacağını bilen 
yorum yapma ve problem çözme 
becerisi kazanmış yüksek öz gü-
venli birer dünya vatandaşı yetiş-
tirmek amacıyla eğitim öğretimini 
sürdürüyor. Gelenekçi bir okul olan 
EKO da her çocuk bir kültür elçisi 
olma yolunda ilerliyor. Ekolojik 
Kültür Okulları, doğanın yaşamsal 
sürecinin nitelikli bir şekilde gele-
cek nesillere aktarılması ve farkın-
dalık sağlanması ekolüne uygun 
olarak yapılandırıldı. Ekolojik Kül-
tür Okulları bu anlayışla, erken ço-
cukluk döneminin en doğal ortam, 
en doğal yaşam ve en doğal dene-
yimlerle geçirilebilmesini sağlıyor. 
Ekolojik Kültür Okulları Selçuklu 
ve Meram’da bulunan şubeleri ile 
Konyalılara hizmet veriyor. 

“HER ÇOCUK FARKLI ÖĞRENİR” 
İLKESİYLE YOLA ÇIKTIK

Ekolojik Kültür Okulları Anao-
kulu Sahibi Melek Bozkurt, “Kül-
türüne sahip çıkmayan bir ne-
sil sadece akademik bilgi ile yol 
alarak başarıya bu ülkeyi ileriye 
götüremez.  İnandığımız mane-
vi ve kültürel değerlerimizi öncü 
kılarak akademik anlamdaki bilgi 
ve beceri çocuklarımıza özenle 
aşılamayı bu ülkeye bir borç bi-
lirim. Ezberden uzak, yaşayarak, 
yaparak öğrenmeye dayalı, sebep 
ve sonucu bir bütün olarak algıla-
yarak sonuca ulaşan çocuklar bil-
giyi özümser. Tüm bunları gerçek-
leştirebilmek için sevgiye dayalı 
bir ortam sunuyoruz. “Her çocuk 
farklı öğrenir” ilkesiyle yola çıktık. 
EKO da amaç her çocuğun sahip 
olduğu öz beceri ve yeteneklerini 
geliştirmek ve sahip olduklarını 
en iyi seviyeye getirmektir. Çünkü 
EKO da çocuğun gelişim hızından 
ziyade gelişiminin nitelikli olması 
amaçlanır. EKO eğitim sistemin-
de, aile katılımı çocukların başarısı 
için olmazsa olmazımızdır. Çocu-
ğun gelişimi için öğretmen-aile 
işbirliği ve desteği olmak zorun-
dadır. Aile öğretmen işbirliği; ço-
cukların gerçek potansiyellerinin 
ortaya çıkabilmesi ve süreklilik 
kazanması için şarttır. Bu eğitim 
programında sanat, müzik, dra-
ma ve fen eğitimi doğal yollardan 
sağlanır. Öğretmenler bilgiyi hazır 
bir şekilde çocuğun önüne koy-
maz, onu bilgiyi almaya zorlamaz. 
EKO öğretmeni çocukların çevre-
lerindeki uygun uyaranları çocu-
ğa sağlamakla ve çocuğun bilgiye 
ulaşmasına aracılık etmekle yü-

kümlüdür. Eko öğretmeni; çocuğa 
saygı ve sevgi ile yaklaşarak, ço-
cuğun kendi hızında öğrenmesine 
fırsat verir. 21. yüzyılda dünyanın 
en büyük sorunu “ekolojik kriz 
“olacak. Bu durumdan etkilene-
cek olanlar bugünün çocuklarıdır. 
Bu krizi durdurabilecek olanlar 
yine bugünün çocuklarıdır. Sürdü-
rülebilir bir ekosistem için hedefi-
miz EKO eğitim programını uygu-
layabilmektir. EKO programında 
hikayeler, şiirler, şarkılar aracılığı 
ile çocukların dil gelişimleri des-
teklenir. Hayali oyunlar aracılığı 
ile matematik ve geometri bece-
rileri geliştirilir. Basit oyuncaklarla 
yaratıcılık gücünün gelişmesi he-
deflenir” ifadelerini kullandı.

EKO’DAN TÜRKİYE’YE 
FRANCHİSİNG MÜJDESİ!

Ekolojik Kültür Okulları için 
gelecekte franchising uygulama-

sına geçebileceklerini ifade eden 
Melek Bozkurt , “Ekolojik Kültür 
Okullar kurulduğu günden bu 
yana eğitim anlayışı ile dikkat çek-
meye devam ediyor. Eğitimdeki 
kalitemiz zamanla markalaşma-
yı da beraberinde getirdi. Bu se-
beple şubeleşmenin dışında bizler 
franchising uygulamasına da geç-
mek için çalışmalarımıza başla-
dık. Konya’nın ilçelerinin yanı sıra 
çevre illerden de bu talebi alma-
mız bizi çok onure etti. Geçtiğimiz 
günlerde franchising için birkaç 
okul binasını ziyaret ettik. Uygun 
çalışmaları gerçekleştirdiğimiz 
takdirde franchising sistemine ge-
çiş yapabiliriz” dedi.

EKO’YA MERAM’DAN 
YOĞUN TALEP!

Meram şubesi için velilerden 
yoğun talep geldiğini ifade eden 
Ekolojik Kültür Okulları Kurucu 

Temsilcisi Esra Erkuş, “Ekolojik 
Kültür Okulları olarak 2020 yılın-
da faaliyet göstermeye başladık. 
2024 yılında ise Ekolojik Kültür 
Okulları Meram Şubemizi devir 
aldığımız yeni bina ile 2024-2025 
yılı eğitim süresi için hazırlıkları-
nı gerçekleştirdik. Meram’da bir 
şube açmamız için velilerimizden 
çok fazla talep geliyordu. Bu böl-
gede çok güzel geri dönüşler al-
dık. Meram Şubemizi üç eğitimci 
kadın ortak olarak ben Esra Er-
kuş, Beyza Uluer Özşen ve Melek 
Er olarak kurduk. Üçümüzün de 
uzun yıllara dayanan bir eğitimci 
geçmişi söz konusudur. Pandemi 
sonrası bütün dünyanın bireysel-
leştiği dönemde Ekolojik Kültür 
Okulları kıymetli bir adım olarak 
hayat geçti. Ekolojik Kültür okul-
ları adından da anlaşılacağı üze-
re, doğanın yaşamsal sürecinin 

nitelikli bir şekilde gelecek ne-
sillere aktarılması ve farkındalık 
sağlanması ekolüne uygun olarak 
yapılandırılmıştır. Bu anlayışla, er-
ken çocukluk döneminin en doğal 
ortam, en doğal yaşam, ve en do-
ğal deneyimlerle geçirilebilmesini 
sağlamak üzere kurgulanmıştır” 
şeklinde konuştu.
‘EKO’DA DOĞA İLE İÇ İÇE EĞİTİM’

Çocuklara doğa ile aktif eğitim 
sunduklarını belirten Esra Erkuş, 
“Çocuklarımızda merak uyandır-
dığımız konuları sorgulayan, araş-
tıran, çocuğun aktif olduğu, so-
mut yaşantılar yolu ile öğrendiği, 
doğayla ilişkisinin kuvvetli olduğu 
ve üretmeleri için dünyada uy-
gulanmış ve başarısı belirlenmiş 
programlardan esinlenerek Eko 
Eğitim Programı’mızı oluşturduk. 
Ekolojik Kültür Okulları Meram 
Şubemizde de aynı sistemi birkaç 

bölgesel ve fiziki farklılıklar ile ha-
yata geçireceğiz. Eğitim felsefesi 
olarak Reggio Emilia Yaklaşımını 
benimsiyoruz. Bunun dışında ise 
Waldorf, Montessori, Highscope, 
Demokratik okullar, Orman okul-
ları ve programlarını iklimimize 
ve kültürümüze uygun şekilde 
harmanlayarak kendimize özgü 
bir program oluşturduk. Ezberden 
uzak, yaşayarak, yaparak öğren-
meye dayalı, sebep ve sonucu bir 
bütün olarak algılayarak sonuca 
ulaşan çocuklar bilgiyi özümser. 
Tüm bunları gerçekleştirebilmek 
için sevgiye dayalı bir ortam su-
nuyoruz” diye konuştu. 
‘ÇOCUKLARIN SAHİP OLDUKLARINI 

EN İYİ SEVİYEYE GETİRİYORUZ’
EKO’da pek çok eğitim atöl-

yesinin bulunduğunu ifade eden 
Erkuş ,“Meram Şubemizde de Eko 
Eğitim Programı ile çeşitli öğren-
me ortamları oluşturarak çocuk-
larımızın öğrenmeye karşı ihtiyaç 
duymalarına olanak sağlıyoruz. 
Çocukların merak ettikleri konular 
üzerinden projeler yaparak yara-
tıcı düşünme, işbirlikçi düşünme 
ve eleştirel düşünme becerilerini 
geliştirmeyi hedefliyoruz. Sınıfla-
rımızı, atölyelerimizi, piazzamızı 
ve bahçemizi bu eğitim hedefle-
rimize uygun şekilde dizayn ettik. 
Okullarımızda terzihane atölye-
miz, marangozhane atölyemiz, 
tamirhane atölyemiz ve ekoloji 
atölyelerimiz bulunuyor. Atöl-
yelerimizde çocuklarımızın tam 
anlamıyla faaliyet göstermelerini 
sağlarız. Ekolojik Kültür Okulla-
rı’nda da amaç her çocuğun sahip 
olduğu öz beceri ve yeteneklerini 
geliştirmek ve sahip olduklarını 
en iyi seviyeye getirmektir” şek-
linde konuştu.

EKO’DA ‘HALF DAY ENGLİSH’ 
PROGRAMI SUNULUYOR!

EKO’nun kapasitesi hakkında 
bilgiler veren Erkuş, “Ekolojik Kül-
tür Okullar olarak Meram’da  160 
kişilik bir kapasitemiz var.  Sel-
çuklu’da ise 289 kapasitemiz var. 
Fakat biz bunu kontenjanın altına 
tutarak daha verimli hale getir-
meye çalışıyoruz. 3 -6 yaş grubu-
na eğitim veriyoruz. 3 yaş grubu 
sınıf kontenjanı 14, 4 yaş grubu 
16, 5 yaş grubumuz ise 18 kişi ile 
belirliyoruz. Her sınıfımızda so-
rumlu öğretmen bulunuyor.  4-5 
yaş grubunda ise yabancı dili ve 
sorumlu Türkçe öğretmeni yer alı-
yor. 4-5 yaş grubumuz ise günün 
yarısını ‘half day english’ progra-
mı dediğimiz İngilizce odaklı eği-
tim ile programı ile tamamlıyor-
lar” ifadelerini kullandı. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

Okullar nefes alan yaşayan bir ortamdır. EKO tüketen değil üreten nesiller için yaşayan bir okul. Ekolojik Kültür Okulları kurulduğu günden bu 
yana eğitim anlayışı ile dikkat çekmeye devam ediyor. Eko eğitim programıyla Ekolojik Kültür Okullarında eğitim doğa ile iç içe gerçekleştiriyor

EKO’da doğa ile içiçe eğitim
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TARAFTAR 3 
PUANDAN MUTLU
TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig'in 11. haftasında Rams Başakşehir'i konuk 
etti. TÜMOSAN Konyaspor ile ilk maçına çıkan Teknik Direktör Recep Uçar 3 
golle galibiyetini aldı. Taraftarların en özel karelerini Yenigün fotoğrafladı 

TÜMOSAN Konyaspor, 
Süper Lig'in 11. hafta-
sında Rams Başakşehir'i 
konuk etti. MEDAŞ Kon-
ya Büyükşehir Stadyu-
mu’ndaki karşılaşmadan 
Konyaspor 3-2 galibiyet-
le ayrıldı. Yeşil-beyazlı 
taraftarlar maça yoğun 
ilgi gösterdi. Tribünleri 
dolduran taraftarlar, ta-
kımlarına büyük destek 
verdi. 

RECEP UÇAR'DAN İLK 
MAÇ, İLK GALİBİYET
TÜMOSAN Konyaspor 

ile ilk maçına çıkan Tek-
nik Direktör Recep Uçar 
ilk maçında 3 golle Kon-
yaspor başında ilk gali-
biyetini aldı. Maçın bitiş 
düdüğü ile birlikte Tek-
nik Direktör Recep Uçar, 
oyuncular, taraftarlar ve 
Yönetim Kurulu büyük se-
vinç yaşadı.

YENİ NESİL GÜMBÜR 
GÜMBÜR GELİYOR

Konyaspor’un MEDAŞ 
Konya Büyükşehir Stad-
yumunda maçlarını oyna-
ması ile birlikte tribün-
lerde kadın ve çocukların 
sayısı da arttı. Rams Ba-
şakşehir karşılaşmasın-
da tribünlerde yer alan 
çocuklar Konyasporlu 
futbolculara sevgileri-
ni yaptıkları pankart ile 
gösteren minik taraftar-
lar yeşil beyazlı futbolcu-
lar ile de fotoğraf çektir-
meyi ihmal etmedi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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TÜMOSAN Konyaspor'un Trendyol Süper Lig'in geride kalan bölümünde attığı 14 golün 9'unu kanat oyuncuları kaydetti. Kon-
yaspor Kulübü Başkanı Ömer Korkmaz, yaptığı açıklamada, sezon başında kadrolarına birçok oyuncu dahil ettiklerini söyledi

TÜMOSAN Konyaspor'un 
Trendyol Süper Lig'in geride kalan 
bölümünde attığı 14 golün 9'unu ka-
nat oyuncuları kaydetti. Süper Lig'de 
14 puanla 10. sırada yer alan Kon-
yaspor'da sezon öncesinde gerçek-
leştirilen 15 transferle takım adeta 
yeniden kuruldu. Yaptığı transferle 
ligde üst sıraları hedefleyen Kon-
yaspor'da istenmeyen sonuçlar ne-
deniyle teknik direktör Ali Çamdalı 
ile yollar ayrıldı ve Recep Uçar göre-
ve getirildi. Yeni teknik direktörüyle 
ligde çıktığı ilk maçta RAMS Başak-
şehir'i 3-2 yenen yeşil-beyazlı takım, 
taraftarı önünde üç puan sevinci ya-
şadı. Süper Lig'de 14 golü bulunan 
Konyaspor'da kanat oyuncularından 
Alassane Ndao 4, Pedrinho 3, Yusuf 
Erdoğan ve Hamidou Keyta da birer 
gol attı. Takımın diğer forvetleri Blaz 
Kramer, Emrehan Gedikli ve Melih 

Bostan ise henüz gol sevinci yaşaya-
madı.

"GOLÜ KİMİN ATTIĞINA 
BAKMIYORUZ"

Konyaspor Kulübü Başkanı 
Ömer Korkmaz, yaptığı açıklamada, 
sezon başında kadrolarına birçok 
oyuncu dahil ettiklerini söyledi. Ge-
çen sezon gol yollarında yaşadıkları 
sorunlardan dolayı hücum zengin-
liğini artırmak istediklerini vurgu-
layan Korkmaz, şunları kaydetti: 
"Kadromuzda kanatlardan uzaktan 
şut atan bir oyuncu grubu var. Ka-
nat oyuncularının gol atması çok 
değerli ama santraforlarımızdan da 
çok memnunuz. Oyun disiplinine 
sadık kalarak oynuyorlar. Biraz şans-
sızlıkları olabilir. Atmaya başlarlarsa 
çok gol atacaklarını düşünüyorum. 
Umut Nayir göz bebeğimiz, milli 
oyuncumuz. Onu oralarda görmek 

çok mutlu ediyor. Kramer, milli ta-
kım performansı gösterdi. Bu da 
oyuncuların hazır ve zinde olduğunu 
gösteriyor. Golü kimin attığına bak-
mıyoruz. Atılan gole, takımın nasıl 
sevindiği daha çok değerli. Hep bir-
likte bir sevinç varsa orada golü ki-

min attığına bakılmaz. Önemli olan 
bu mutluluğu ve birlikteliği sağla-
mak. Santraforlar gol atmak için çok 
çaba harcar ama bazen olmaz. Saha-
da bıraktığı enerji sizi tatmin ediyor-
sa gol çok önemli değildir." Korkmaz, 
geçen sezon devre arasında takıma 
katılan kanat oyuncusu Ndao'nun 
Başakşehir maçında 3 gol attığını 
anımsatarak, "Geldiği günden beri 
takımımıza çok ciddi katkılar verdi. 
Konyaspor'da uzun yıllardır 'hat-tri-
ck' yapan bir oyuncu yoktu. Dördün-
cüyü bile atabilirdi. Santraforlarımız 
gol atmadı ama sanki hepsi 'hat-tri-
ck'i kendisi yapmış gibi bir kutlama 
yaptı." ifadelerini kullandı.

‘HAKEMLERİN YETERLİLİĞİ 
KONUSUNDA ENDİŞELERİMİZ VAR’

TÜMOSAN Konyaspor'un Baş-
kanı Ömer Korkmaz, sahalarında 
3-2 yendikleri RAMS Başakşehir 

maçında hakemin verdiği kararlara 
tepki gösterdi. Korkmaz, futbolda en 
çok konuşulanların başında hakem-
lerin geldiğini söyledi. Futbolun iler-
lemesi için bu anlayışın değişmesi 
gerektiğine dikkati çeken Korkmaz, 
RAMS Başakşehir ile  oynadıkları 
maçta da hakemin bazı kararlarının 
kendilerini üzdüğünü dile getirdi. 
Korkmaz, maçın başında Yusuf Er-
doğan'ın içinde olduğu gol pozisyo-
nun faul kararıyla kesildiğini belir-
terek, şöyle konuştu: "Devamında 
yüzde yüzlük gol pozisyonumuz 
kesiliyor. Oyuna bir şekilde moti-
vasyon olarak düşük başlıyorsunuz. 
Bana göre çok büyük bir hata hakem 
adına. Oyun içinde etkileniyorsunuz 
'hakem bize maçı kazandırmaya-
cak' psikolojisi maalesef insanları 
tedirgin ediyor. Bir de penaltı po-
zisyonumuz var, evlere şenlik. Belki 

lehimize verilecek bir faule, penaltı 
çalınıyor. Hakem performanslarının 
zaten kötü olduğunu hepimiz konu-
şuyoruz ve farkındayız. Hakemlerin 
yeterliliği konusunda endişelerimiz 
var. Doğrudan bir penaltıyla ceza-
landırdı." Ligde her hafta hakem-
lerin gündemde olduğunu belirten 
Korkmaz, "Bugün TFF iyi işler ya-
pıyor ama dönüp bakıyorsunuz, sa-
dece hakemler üzerinden yıpranan 
federasyon haline geliyor. Maçtaki 
rakibimiz Başakşehir şampiyonluk 
görmüş, Avrupa'da bizi temsil eden 
bir takım. Göksel Gümüşdağ Baş-
kanımız uzun yıllar futbolun içinde, 
çok emekleri var. Emin olun Göksel 
Başkan dünkü maçı kendi yönetse 
bu kadar kötü yönetmezdi. Hakem-
lerimizin psikolojik olarak maçlara 
hazır olmadıklarını düşünüyorum." 
ifadelerini kullandı. n AA

Konyaspor’da golcüler 
sustu, kanatlar çalışıyor

TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig'de sa-
hasında çıktığı son 4 maçta mağlup olmadı. 
Ligde taraftarı önündeki son yenilgisini ligin 
ilk iç saha maçında Galatasaray karşısında 
yaşayan yeşil-beyazlılar (2-1), sonrasındaki 
4 mücadeleyi kaybetmedi. Anadolu kartalı, 
iç sahadaki son 2 Süper Lig müsabakasını 

kazandı. Konyaspor, söz konusu süreçte 
medaş Konya Büyükşehir Stadyumu’n-
da çıktığı lig karşılaşmalarında 2 galibiyet 
(Eyüpspor 2-1, Başakşehir 3-2) ve 2 bera-
berlikle (Kayserispor 0-0, Sivasspor 0-0) 
sahadan ayrıldı.” 
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor 4 maçtır iç 
sahada kaybetmiyor

Konyaspor’un rakibi Kepez Spor oldu
Ziraat Türkiye Kupası’nın 4. 

tur kura çekimi İstanbul’da yapıl-
dı. TÜMOSAN Konyaspor’un raki-
bi 2. Lig'de mücadele Kepez Spor 
Futbol A.Ş. oldu. Türkiye Futbol 
Federasyonu (TFF) Riva Hasan 
Doğan Milli Takımlar Kamp ve 
Eğitim Tesisleri'nde düzenlenen 
törene TFF 1. Başkan Vekili Me-
cnun Otyakmaz ile TFF ve kulüp 
temsilcileri katıldı. Ziraat Türki-
ye Kupası 4. eleme turu'nda, 3. 
eleme turunu geçen 35 takımın 
yanı sıra Trendyol Süper Lig'den 
5, Trendyol 1. Lig ve Nesine 2. 
Lig'den dokuzar olmak üzere 
toplam 58 takım mücadele ede-
cek. Müsabakalar tek maç eleme 
usulüne ve seri başı sistemine 
göre 3, 4 ve 5 Aralık tarihlerinde 
oynanacak. Ziraat Türkiye Kupası 
4. eleme turu eşleşmeleri şöyle: 
Bandırmaspor - Karacabey Bele-
diyespor , Çaykur Rizespor – Si-

livrispor, Gaziantep FK - Batman 
Petrolspor, Ankara Demirspor - 
GMG Kastamonuspor, Turkish Oil 
Yeni Mersin İdmanyurdu – Kırk-
larelispor, Ankara Keçiörengücü 
- Beyoğlu Yeni Çarşı, Sincan Be-
lediyesi Ankaraspor - Etimesgut 

Belediyespor, Karşıyaka - MKE 
Ankaragücü, Samsunspor - 52 
Orduspor, Amed Sportif Faali-
yetler - Bulut Yeşil İnşaat Adana 
01 FK, Corendon Alanyaspor 
– Fethiyespor, Çorluspor 1947 - 
Manisa FK, Uğur Okulları İstan-

bulspor - Alanya 1221, Atakaş 
Hatayspor – Osmaniyespor, Onvo 
Antalyaspor - Küçükçekmece Si-
nopspor, TÜMOSAN Konyaspor 
– Kepezspor , Adana Demirspor 
- Sebat Gençlikspor , Alagöz Hol-
ding Iğdır FK – Muşspor, Mene-

men FK - Çimentaş Elazığspor, 
Fatih Karagümrük – Sarıyer, 
İskenderunspor - Tire 2021 FK, 
Erzurumspor - Ayvalıkgücü Bele-
diyespor, Karaman FK - Esenler 
Erokspor, Central Hospital Üm-
raniyespor - E Koleji Isparta 32 

Spor, 1461 Trabzon FK - Kırıkkale 
FK, Gençlerbirliği - Belediye Kü-
tahyaspor, Anadolu Üniversitesi 
- Bucaspor 1928, Anagold 24Er-
zincanspor - Karaköprü Beledi-
yespor, Bursaspor - Artı Değer 
Vanspor FK.  n SPOR SERVİSİ
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Nalçacılılar 
Konyaspor’u ziyaret edecek

TÜMOSAN Konyaspor’un en etkili 
taraftar gruplarından olan Nalçacılılar 
Taraftar Grubu, Konyaspor’un idmanını 
bugün ziyaret edecek. Nalçacılılar Resmi 
Twitter Hesabından yapılan açıklamada 

şu ifadelere yer verildi, “ KONYASPOR’U-
MUZU ANTRENMANDA ZİYARET EDİYO-
RUZ! Nalçacılılar Grubu olarak düzenle-
diğimiz ziyaret kapsamında, Çarşamba 
(bugün)  derneğimizden saat 17.00’de 

otobüs kalkacaktır. Kendi aracıyla gele-
cek olan taraftarlarımız, saat 18.00’de 
Kayacık Tesisleri’nde hazır bulunabilir-
ler.” Ziyaret bugün saat 18.00’de başla-
yacak. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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